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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – РАЗГРАД 

 

 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 39 
 

 

 От проведеното заседание на Общински съвет – Разград на 25.05.2010 

г.  /вторник/ от 13.30 часа в зала 1101 на общината. 

От 33 общински съветници на заседанието присъстваха 28 общински 

съветници. 

По уважителни причини отсъстваха общинските съветници:  Добрин 

Добрев, Джемиле Махмудова; Божинел Христов; Стоянка Курдова.  

По неизвестни причини отсъства общински съветник Радиана 

Димитрова. 

 Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 27 общински 

съветника. След полагане на клетва от общински съветник Михаил Милев 

Гигов работното заседание на Общински съвет - Разград започна своята 

работа с 28 общински съветника  

  

/Приложение №1 към Протокола/ 

 

На заседанието присъстваха: г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община 

Разград; г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград, г-жа Кина 

Дякова – зам. кмет на Община Разград, г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет 

на Община Разград, служители от общинска администрация, кметове на 

населени места, г-жа Мария Павлова – член на Общинската избирателна 

комисия; журналисти. 

 

/Поради заболяване на Председателя на Общински съвет Разград 

заседанието бе открито от общински съветник Румен Адрианов/ 

 

Г-н Румен Адрианов – независим общински съветник 

 Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

 От 23.05.2010г. и по настоящем Председателя на ОбС – Добрин 

Добрев е на лечение в МБАЛ ”Свети Иван Рилски” гр. Разград. Поради тази 

обективна невъзможност за присъствие на настоящата сесия аз в качеството 

си на най-възрастния общински съветник и предвид присъствието на  27 

общински съветника в залата откривам свиканата от Председателя на ОбС 

за 25.05. сесия. 

 На основание чл.15, ал.3 от Правилника за организация  и дейността 

на Общински съвет Разград неговите комисии, взаимодействието му  с 
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общинската администрация, мандат 2007 – 2011г. предлагам да бъде избран 

общински съветник за председателстващ настоящата сесия. Моля за вашите 

предложения. Имате думата. Имаш думата Гошо. 

 

 Г-н Георги Атанасов  - ПП „Социалдемократи за Разград” 

 Уважаеми колеги, 

 Уважаеми Председателстващ на днешната сесия, 

 Предлагам за Председателстващ на днешната сесия общински 

съветник – Добринка Монева. 

 

Г-н Румен Адрианов – независим общински съветник 

 Добринка Монева. Други предложения. Има ли други предложения? 

 

 Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Аз останах изненадан, че Вие откривате сесията. Помислих си дали не 

сме на учредителна сесия на ОбС. Не зная и затова не съм готов да проверя 

дали сме в правилна процедура. Очевидно г-н Добрев е болен, но преди това 

е успял да свика сесията. Кой ще я води? Добре би било юристите от нашия 

общински съвет да се произнесат по това. Струва ми се малко не съвсем 

редно. Може и да не съм прав. Вие проверихте ли го като тръгнахте да 

водите? 

 

Г-н Румен Адрианов – независим общински съветник 

 Проверено е. Има правилник. 

 

 Г-н Иво Димитров  - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 /говори без микрофон/ 

 В качеството на какъв, има някакъв който излиза и почва да води? 

Недейте да говорите , няма такова нещо. 

 

 Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 Уважаеми колеги,  

 Ако колегите Пейчо Георгиев и  Иво Димитров бяха прочели 

внимателно разпоредбите на ЗМСМА те щяха да установят, че 

Председателя  на ОбС е свикал сесия по предвидения в Закона и  

Правилника ред. Всички съветници са получили материалите и 

уведомление кога и къде, в колко часа се свиква сесията. Съветниците сме 

се събрали и констатираме, че нашия Председател е болен. За това в закона 

в чл.24 изрично е посечен, че в случаите, когато отсъства Председателя 

заседанието на съвета се председателства от избран съветник или от 

заместник, ако има такъв. Ние нямаме заместник председател на общинския 
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съвет избран, затова след като сме се събрали тук редно е нашия доайен и 

предполагам, че никой няма да има възражение, че г-н Адрианов е този, 

който обяви, че Председателя е болен и че съобразно тези разпоредби на 

Закона, за да продължи нашето заседание трябва да си изберем 

председателстващ. Това са разпоредбите на закона и заслужено г-н 

Адрианов обявява тези факти. 

 

/Общински съветник Иво Димитров оспорва без микрофон/ 

 

 Г-н Георги Атанасов  - ПП „Социалдемократи за Разград” 

 Г-н Председателстващ, 

 Има постъпило при Вас предложение моля да го гласуваме и да 

прекратите полемиката в залата. 

 

Г-н Румен Адрианов – независим общински съветник 

 Едно постъпило предложение. 

/Отново се намесва общински съветник Иво Димитров  без микрофон/ 

 Има ли значение дали аз ще открия или някой друг?  

 

 Г-н Иво Димитров - - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Има разбира се. Вие нямате право. Все едно аз да изляза и да открия. 

 

/Възниква спор между общинските съветници/ 

 

Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Г-н Димитров, аз благодаря за направените разяснения. Те просто са 

необходими за целия ОбС. Извинявайте, ако съм знаел, че г-н Добрев е 

болен може би щях да се подготвя, но сега чета чл. 15 от нашия Правилник, 

където пише при предсрочно прекратяване на правомощията на 

Председателя, а или в негово отсъствие, да добре. Значи или в негово 

отсъствие ал.3, се изпълняват от определен от него заместник председател, 

ако има такъв. А в негово отсъствие избран съветник от ОбС. Нямам 

възражения. Имам възражения само по това, че всички са знаели и само 

малка група от хора са знаели, че г-н Добрев е болен. Аз сега разбирам, че е 

болен. Разбрах преди 5 мин. Може би процедурата не е съвсем точна и това 

не поражда ли необходимостта ние да помислим примерно точно по този 

въпрос за в бъдеще. Може да се случи човека пак да се разболее и някои 

друг да се разболее. Иначе съм готов да прима такъв вариант доайена в това 

съмнение няма, никой от нас през това време не е станал по-възрастен от 

него. Но струва си да се помисли по процедурата г-н Димитров и то точно 

комисията по законност нека да помисли по този въпрос.  



 4 

 

Г-н Румен Адрианов – независим общински съветник 

 Предлагам да гласуваме единственото предложение от Георги 

Атанасов за г-жа Добринка Монева.  

 Моля гласувайте. 

 

 С 19 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 4. 

 Обявявам за избран за Председателстващ настоящата сесия г-жа 

Добринка Монева. 

 Моля, заповядайте. 

 

 Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Уважаеми колеги общински съветници, 

 Благодаря за подкрепата за Председателстващ това заседание.  

 Моля по реда по правилника по който работим на основание чл.16 от 

Правилника за организация дейността на общинските съветници, работата 

на комисиите и взаимодействие с общинска администрация да изберем и 

секретар на днешното заседание. За секретар предлагам Радостин Киров. 

Има ли други предложения? По правилника от групата. Моля, г-н Киров да 

следите по функциите, който са вменени на секретаря, за да може да 

докладвате в заседанието на ОбС.  

 

 Секретар на днешното заседание е общински съветник  Радостин 

Киров. 

 

 Уважаеми колеги, съгласно правилника е обявен Дневния ред на 

заседание на ОбС 

 1. Обявяване Решение на Общинската избирателна комисия  гр. 

Разград за избран общински съветник. 

2. Докладни записки. 

 3. Питане 
 4. Текущи. 

 

 Съгласно правилника на основание чл.54.ал.6 са включени и две 

докладни записки, които са раздадени за разглеждане на неотложни 

въпроси в днешното заседание на ОбС. Едната от докладните записки е на 

г-н Бояджиев. Г-н Бояджиев, имате думата. Виждам, че е раздадена на 

всички общински съветници. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Уважаема г-жо Председателстващ, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Докладната записка относно упълномощаване на представител на 
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Община Разград в Общо събрание на акционерите на МБАЛ ”Свети 

Иван Рилски” – Разград АД като на а 18.05до кмета е получено писмо, от 

Председателя на Съветът на директорите за  свикване на  редовно годишно 

Общо събрание на акционерите на дружеството, насрочено за 14 юни, което 

налага необходимостта от определяне на представител на Община Разград 

като акционер в Общото  събрание. Това е процедура, която е в 

компетенцията и правата на Общинския съвет, поради което Ви моля да 

бъде включена в дневния ред. 

 

 Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

  Уважаеми колеги чухте аргументите, които са изложени от г-н 

Бояджиев във връзка с включване в днешното заседание на неотложен 

проблем за разглеждане и решаване. Моля общинските съветници, които са 

съгласни в дневния ред на днешното заседание да бъде включена 

докладната записка за Участие на  представител на Община Разград в Общо 

събрание на акционерите на МБАЛ ”Свети Иван Рилски”, моля да гласуват. 

 

 С 26 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма,  

приема се включването на тази докладна записка в дневния ред на 

днешното заседание.  
 

Още една докладна записка съгласно правилника за дейността на ОбС 

е раздадена на общинските съветници за включване и разглеждане на 

неотложни въпроси от инж. Ценка Таракчиева. 

 Уважаема г-жо Таракчиева, имате думата. 

 

Г-жа Ц.Таракчиева – Зам. кмет на Община Разград 

Благодаря Ви. 

Уважаема госпожо Председателстващ, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Във връзка с изискванията на закона за енергийна ефективност са посочени 

изисквания за необходими енергийни мерки, които трябва да бъдат 

предприети за обектите държавна и общинска собственост с конкретни 

срокове за изпълнение, за всички с разгъната застроена площ над 1000 км.м. 

Наличието на разработени планове за енергийна ефективност е едно от 

условията за кандидатстване по програми на Европейския съюз в т.ч. и по 

Оперативна програма Регионално развитие. Община Разград е възложила 

изготвянето на енергийни проекти за шест сгради общинска собственост в 

които се помещават девет училища за кандидатстване по оперативна 

програма Регионално развитие като срока за подаване на документи 

20.06.2010 год. В тази връзка е и тази докладна записка за приемане план за 

енергийна ефективност. Благодаря Ви. 
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 Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Г-н Монев. 

 

 Г-н Калоян Монев – ПП „БСП” 

 Аз имам един въпрос към вносителя. Кое налага разглеждането на 

днешното заседание имайки предвид, че тя  не е минавала през постоянни 

комисии тази докладна? Къде и е извънредността? 

 

 Г-жа Ц.Таракчиева – Зам. кмет на Община Разград 

 Срока за подаване на документи по Програма регионално развитие е 

26.06.2010 г. В тази връзка исках програмата да е одобрена от ОбС. 

 

 Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Г-н Монев, чухте становището на зам. кмета на общината във връзка с 

включването по извънреден способ. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на община Разград 

 Само едно допълнение. Срока наистина е 26.06.2010 г., а тези мерки 

бяха разработвани от външни екипи и ни бяха предоставени в петък на 21 

май, поради което не можахме да ги предоставим на комисии. Те са качени 

на сайта на общината, така че всеки, който проявява интерес може да ги 

види. 

 

 Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Уважаеми колеги общински съветници,  

 Подлагам на гласуване направеното предложение на основание чл.54, 

ал.6 от Правилника за включване по извънреден способ на неотложни 

въпрос приемане на План за енергийна ефективност на Община Разград за 

периода 2010 – 2013г. 

  Моля общинските съветници, които са съгласни за включване на тази 

докладна записка в дневния ред, моля да подкрепят с гласуване.  

 

 С 26 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 1, приема се 
направеното предложение за включване на тази докладна записка в 

дневния ред на днешното заседание.  
 

 Уважаеми колеги подлагам на гласуване целия дневен ред на 

днешното заседание. Моля общинските съветници, които са съгласни с 

обявения Дневен ред, моля да го подкрепят с гласуване. 

 

 С 26 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

приема се Дневния ред на сесията на Общински съвет- Разград. 
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Преминаваме към изпълнение на дневния ред.  

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА 

 

 1. Обявяване Решение на Общинската избирателна комисия  гр. 

Разград за избран общински съветник. 

 

 Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Уважаема г-жо Павлова имате думата от името на Общинската 

избирателна комисия да докладвате в сесия на ОбС. 

 

 Г-жа Мария Павлова – член на ОИК 

 Добър ден. Казвам се Мария Павлова и съм упълномощена от ОИК да 

Ви запозная с Решение № 459 от 10 май 2010 г. с което:  

 На основание чл. 30, ал.4, т.9 от ЗМСМА във връзка с чл.107, ал.1 от 

ЗМИ и като взе предвид подаденото заявление от общинския съветник 

Ивайло Димитров Ганев от листата на Политическа Партия „Зелена 

България” заведена под входящ № 397/05.05.2010 година  Общинската 

избирателна комисия 

Р Е Ш И: 

 

 Заличава от листата за общински съветници Ивайло Димитров Ганев. 

 Обявява за избран за общински съветник следващия по ред в листата 

на Политическа Партия „Зелена България” кандидат Михаил Милев Гигов. 

 Заповядайте. 

  

 Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС

 Благодаря Ви.  

Уважаеми колеги,  

 Чухте решението, уведомяваме ОбС на основание чл. 30, ал.7 от 

ЗМСМА за решението, което се представи от ОИК за предсрочното 

прекратяване правомощията на Ивайло Ганев и избраният общински 

съветник Михаил Гигов. 

 Уважаеми г-н Гигов,  

 Честито и ще помоля да положите клетва. Ще помоля общинските 

съветници да станат прави. Ще помоля да повтаряте след мен: 

 “Заклевам се в името на Република България да 

спазвам Конституцията и законите на страната и във 

всичките си действия да се ръководя от интересите на 
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гражданите от Разградска община и да работя за тяхното 

благоденствие”. 

Заклех се. 
/Звучи химна на Република България./ 
 

/Г-жа Мария Павлова– член на ОИК връчи удостоверението на г- н 

Михаил Гигов/. 

/Г-н Михаил Гигов  след полагане ни клетва подписа клетвен лист./ 

 

 Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС

 Благодаря Ви. Д-р Гигов на добър час в работата на Общинския съвет. 

Уважаеми колеги,  втора точка от дневния ред са докладните записки, 

които са на разположение на всички общински съветници.  

 

ПО ТОЧКА ВТОРА 

ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

 

СТАТИЯ 1 

 

 Докладна записка от Станка Владова Ангелова - председател на ПК 

по бюджет, финанси  и икономическа политика към ОбС Разград 

 Относно: Одобряване на годишните финансови отчети на 

търговските дружества със 100% общинско участие за дейността им 

през 2009 година. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Уважаема г-жо Ангелова, моля да изложите това, което в 

мотивационната част и в решението предлагате за обсъждане в Общинския 

съвет. Имате думата. 

 

 Г-жа Станка Ангелова - Председател на ПК по бюджет, финанси  и 

икономическа политика към ОбС Разград 

С тази докладна внасяме проект за решение за одобряване на 

годишните резултати на трите търговски дружества, в които ОбС съгласно 

Търговския закон трябва да приеме годишните резултати. На работно 

заседание на комисията, което е назначено със заповед на кмета на Община 

Разград, на която комисия влизат освен мен г-н  Любомир Цонев – зам.кмет; 

г-жа Таракчиева също – зам.-кмет; Минка Ганева като директор на 

дирекция „Финансови  дейности „; Симеон Захариев, който е  председател 

на ПК по управление на общинската собственост и Иван Тодоров Ненов – 

н-к отдел „ОбС”; Румяна Трифонова Халаджова – регистриран одитор, 
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На 04.05 тази година разгледахме представените своевременно 

годишни отчети на трите търговски дружества: Диагностично-

консултативен център I –Разград”ЕООД; „Общински пазари” ЕАД 

гр.Разград;  ”Обреден дом” ЕООД гр.Разград. 

Освен годишните резултати за 2009г.комисията разгледа и 

намеренията за дейността на тези търговски дружества през 2010 г., които 

са изразени в проект на бизнес-план. След като обсъдихме освен годишните 

резултати, които трябва да кажа, че за всички търговски дружества са по-

добри в сравнение с резултатите от 2008г. комисията реши за 

„Диагностично-консултативен център I-Разград” ЕООД гр.Разград да 

предложи следния проект за решение: 

Приема  отчета за приходите и разходите и баланса на „ДКЦ I-

Разград” ЕООД гр.Разград за  2009 година . Тук бих искала само да спомена, 

че за 2008г. финансовият резултат на това дружество беше минус 14 000лв. 

Сега е минус 2 000лв., което означава, че е подобрен отчета с около 

положителна разлика 12 000лв. 

Вторият проект за решение е : 

Финансовият резултат за дейността на дружеството за 2009 година, 

което представлява това което казах в размер на 2080,09 лв.  да бъде 

отнесен в баланса на дружеството като  „Натрупана загуба от минали 

години” 

Да бъде освободен от отговорност управителя на „ДКЦ I-Разград” 

ЕООД за дейността му през 2009 година. 

Предлага на кмета на Община Разград да одобри бизнес-плана на 

дружеството за 2010 година. 

За второто търговско дружество „Общински пазари” ЕАД гр.Разград 

проекта за решение е: 

Одобрява отчета за приходите и разходите и баланса на „Общински 

пазари-Разград” ЕАД за дейността му през 2009 година, заверен от 

регистриран одитор. 

Печалбата от дейността на дружеството през 2009 година в размер на 

49781,39лв. да бъде разпределена, съгласно решението на Съвета на 

директорите, както следва: 

-10%  да бъдат отчислени във фонд „Резервен” 

-90% да бъдат отчислени за „Други резерви” 

Точка трета да бъдат освободени от отговорност членовете на Съвета 

на директорите за дейността им през 2008 година. 

Точка четвърта да бъде освободен от отговорност Звездомир Илиев 

Илиев, който беше в състава на предишния управителен орган. 

Точка пет да бъдат освободени от отговорност членовете на Съвета на 

директорите за дейността им през 2009 година. 

Предлага на кмета на Община Разград да одобри бизнес-плана на 

дружеството за 2010 година. 
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Годишният счетоводен отчет за приходите и разходите и баланса за 

2010 година да бъдат проверени и заверени от Стефка Емануилова- 

регистриран одитор. 

За  третото търговско дружество ”Обреден дом” ЕООД гр.Разград 

проекта за решение е:  

Приема  отчета за приходите и разходите и баланса на „Обреден дом-

Разград” ЕООД гр.Разград за 2009 година. 

Печалбата от дейността на дружеството за 2009 година в размер 

21756,68лв. да бъде отнесена в „Други резерви”, като паричните средства се 

използват за инвестиционни цели-закупуване на багер. 

Точка три да бъде освободен от отговорност управителя на 

дружеството  за дейността му през 2009 година.Точка четири предлага на 

кмета на Община Разград да одобри бизнес-задачата на дружеството за 2010 

година. 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

Това е проекта за решение, който предлагам. Тук са представителите на 

трите търговски дружества, които също могат да допълнят с някои 

допълнителни текстове. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Благодаря Ви,  г-жо Ангелова. Ще помоля да изразите становището на 

ПК по бюджет, финанси  и икономическа политика, решението което имате 

след обсъждане. 

 

Г-жа Станка Ангелова - Председател на ПК 

  На 17 май тази докладна записка беше гледана в комисията по 

бюджет и финанси и беше подкрепена с 9 гласа „ЗА”, без „против” и без 

„въздържали се”.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Благодаря Ви. Уважаеми колеги чухте, че тук са управителите, 

директора на търговските дружества така, че въпроси ако имате и към тях те 

са в състояние да отговорят. Имате думата за въпроси по проекта за 

решение. Има ли. Нямa. Изразени становища, мнения, изказвания. Няма. 

Уважаеми колеги на основание правилника прекратяваме разискванията и 

пристъпваме процедура на гласуване. Моля общинските съветници, които 

подкрепят проекта за решение, моля да го подкрепят с гласуване. 

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 690 
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Със заповед № 710/19.04.2010 година на кмета на Община Разград 

е назначена балансова комисия в състав: 

ПРЕДСЕДАТЕЛ: Станка Владова Ангелова – председател на ПК 

по бюджет, финанси и икономическо политика към Общински съвет 

Разград и 

ЧЛЕНОВЕ: 

 1. Любомир Трифонов Цонев – зам.кмет; 

 2. Ценка Христова Таракчиева –Стефанова – зам.-кмет; 

 3. Минка Иванова Ганева – директор на дирекция „Финансови  

дейности „ в Община Разград; 

4. Симеон Асенов Захариев – председател на ПК по управление на  

 общинската собственост, приватизация  и  след приватизационен  

контрол към Общински съвет Разград; 

5.Иван Тодоров Ненов – н-к отдел „ОбС” в Община Разград; 

6.Румяна Трифонова Халаджова – регистриран одитор, 

която  на свое заседание, проведено на 04.05.2010 година е 
разгледала годишните отчети за 2009 година на търговските дружества 

със 100% общинско участие: 
1.Диагностично-консултативен център I –Разград”ЕООД 

гр.Разград; 

2. „Общински пазари” ЕАД гр.Разград; 

3.”Обреден дом” ЕООД гр.Разград 

В работата на балансовата комисия са взели участие 
управителите и главните счетоводители  на дружествата. 

Финансовите резултати на търговските дружества със 100% 

общинско участие за дейността им през 2009 година са отразени в 

представените от тях документи: счетоводен баланс и отчет за 

приходите и разходите, а за намеренията за дейността през 2010  в 

бизнес-план. 

След разглеждане на отчетните материали балансовата комисия  

е изготвила доклад. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.23 и чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА, чл.137, ал.1, т.3 и т.5, чл.221, т.6, т.7 и т.10 от Търговския 

закон, чл.10, ал.1, т.3 и т.5, чл.11, т.6 и т.9 от Наредба №3 на ОбС Разград 

за осъществяване на стопанската дейност на Община Разград чрез 
търговски дружества с общинско участие и чрез общински предприятия, 

Доклад от 04.05.2010 година на балансовата комисия, назначена със 
заповед  710/19.04.2010 година на кмета на Община Разград, Общински 

съвет Разград, с 27 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” - няма, 

 

Р Е Ш И: 
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1.За „Диагностично-консултативен център I-Разград” ЕООД 

гр.Разград 

1.1Приема  отчета за приходите и разходите и баланса на „ДКЦ I-

Разград” ЕООД гр.Разград за  2009 година . 

1.2. Финансовият резултат от дейността на дружеството за 2009 

година, представляващ загуба   в размер на 2080,09 лв.  да бъде отнесен 

в баланса на дружеството  „Натрупана загуба от минали години” 

1.3. Да бъде освободен от отговорност управителя на „ДКЦ I-

Разград” ЕООД гр.Разград за дейността му през 2009 година. 

1.4.Предлага на кмета на Община Разград да одобри бизнес-плана 

на дружеството за 2010 година. 

2. За „Общински пазари” ЕАД гр.Разград; 

2.1.Одобрява отчета за приходите и разходите и баланса на 

„Общински пазари-Разград” ЕАД гр.Разград  за дейността му през 2009 

година, заверен от регистриран одитор. 

2.2.Печалбата от дейността на дружеството през 2009 година в 

размер на 49781,39лв. да бъде разпределена, съгласно решението на 

Съвета на директорите, както следва: 

-10%  да бъдат отчислени във фонд „Резервен” 

-90% да бъдат отчислени за „Други резерви” 

2.3. Да бъдат освободени от отговорност членовете на Съвета на 

директорите за дейността им през 2008 година. 

2.4.Да бъде освободен от отговорност Звездомир Илиев Илиев. 

2.5. Да бъдат освободени от отговорност членовете на Съвета на 

директорите за дейността им през 2009 година. 

2.6.Предлага на кмета на Община Разград да одобри бизнес-плана 

на дружеството за 2010 година. 

2.7.Годишният счетоводен отчет за приходите и разходите и 

баланса за 2010 година да бъдат проверени и заверени от Стефка 

Емануилова- регистриран одитор. 

3. За  .”Обреден дом” ЕООД гр.Разград 

3.1. Приема  отчета за приходите и разходите и баланса на 

„Обреден дом-Разград” ЕООД гр.Разград за 2009 година. 

3.2.Печалбата от дейността на дружеството за 2009 година в 

размер 21756,68лв. да бъде отнесена в „Други резерви”, като паричните 
средства се използват за инвестиционни цели-закупуване на багер. 

3.3. Да бъде освободен от отговорност управителя на дружеството  

за дейността му през 2009 година. 

3.4. Предлага на кмета на Община Разград да одобри бизнес-
задачата на дружеството за 2010 година. 

4. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 
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 СТАТИЯ 2 

 

 Докладна записка от д-р Селиме Касимова Карагьозова - Шакир 

Общински съветник от групата на ДПС 

 Относно: Изменение и допълнение на Наредба №14 за 

определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги 

на територията на Община Разград. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на  ОбС 

 Уважаема г-жо Карагьозова, имате думата. 

 

 Г-жа Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

 Благодаря г-жо Председател, 

 Уважаема г-жо Председател, 

 Уважаеми колеги общински съветници, 

Тази докладна беше разглеждана няколкократно. Всички знаем, че с 

Наредба № 14 се определя размера на местните такси и цени на услуги за 

физически и юридически лица, които постъпват в бюджета на Община 

Разград, както и реда и срока на тяхното събиране. Общински съвет Разград 

с решението си да увеличи таксите ясли и  детските градини постави много 

от семействата в непосилно положение да покриват такива високи суми за 

образованието на децата си. В резултат на това много от семействата се 

отказаха да изпращат децата си на детска градина особено по селата. Това 

оказа пагубно влияние върху развитието и цялостното образование на 

децата. Този факт ясно се вижда и от внесените две докладни на настоящата 

сесия на ОбС за закриване и преобразуване на такива детски заведения. 

Чрез намаляване броя на децата в детските градини ще се стигне и до 

закриване на детските градини, което води както виждаме и до съкращаване 

на техния персонал. В нашия регион където безработицата е с една от най-

високите нива за страната, това означава, че тези дългогодишни 

специалисти в областта на образованието остават дълго време без работа а 

по-младите родители напускат региона ни, който и без това е със 

застаряващо население. Предвид на това искам да помоля общинските 

съветници да направим следните две корекции: 

 В чл.21 ал.1 т. 1 на Наредба 14 да бъде записано „постоянна месечна 

такса в размер на 2 лв . за ЦДГ и ДЯ.” 

  И втората промяна, която предлагам: В чл.21, ал.2 , т.3 тя да 

придобие следното съдържание: 

  „Децата в подготвителните групи за първи клас към детските  

градини”, което означава, че трябва да бъдат освободени от такси. 

Благодаря. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 
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 Благодаря Ви д-р Карагьозова. 

 Три постоянни комисии са разглеждали проекта за решение, моля да 

изложат и решението на днешната сесия на ОбС. 

ПК по бюджет, финанси  и икономическа политика, г-жо Ангелова 

имате думата. 

  

Г-жа Станка Ангелова - Председател на ПК 

  Докладната записка беше разгледана и така доста обстойно обсъдена 

на заседание на комисията на  17 май, изразиха се и различни становища и 

по отношение на това, че не е допълнена. Такъв тип  докладна записка би 

трябвало да съдържа и се допълни с това как ще се отрази влизането в сила 

на един такъв проект за решение, който ще наруши баланса в общинския 

бюджет. Не беше изчислено колко ще струва това на бюджета. Първо и по 

отношение на намаление на постоянната месечна такса и по отношение на 

отпадането на таксата за подготвителните групи и се взе решение на сесията 

да се представи такава информация от общинската администрация, но в 

края на краищата членовете на комисията не подкрепиха проекта за 

решение, както следва  с „ЗА” гласуваха 4 , „против” - 1 и „въздържали се” - 

5.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Благодаря Ви г-жо Ангелова. Г-н Воденичаров ще ни запознаете ли с 

решението на ПК по образование и наука. 

 

 Г-н Камен Воденичаров – Председател на ПК 

 Докладната беше внесена за разглеждане на заседание в комисията по 

образование и наука, но поради отсъствие на вносителя комисията реши да 

отложи разглеждането на тази докладна за следващо заседание. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Благодаря Ви уважаеми г-н Воденичаров. В ПК по законност, 

превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 

предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации 

уважаеми г-н Димитров имате думата. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

 На 15 май комисията по законност разгледа докладната записка и при 

станалата дискусия се установи, че в Административния съд – Разград има 

образувано административно дело предмет на което е произнасянето на 

Административен съд именно по тези въпроси. С оглед необходимостта да 

бъде обсъдено и съобразено становището на Административния съд по този 

въпрос комисията прие решение за отлагане вземането на становище по 

докладната записка и предлагаме на ОбС да приеме решение за отлагане 
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произнасянето за следващата сесия за когато очакваме вече да има 

произнасяне на административния съд. Това решение на комисията е 

подкрепено с „ЗА”- 6 , „против” - няма и  1- „въздържал се”.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Благодаря Ви. Уважаеми колеги чухте становищата и решенията на 

трите постоянни комисии. Г-н Димитров, аз ще моля да депозирате това 

предложение, което правите на базата на произнасянето на 

административния съд за отлагане до следващо заседание. Имате думата за 

въпроси. Има думата г-н Монев. 

 

 Г-н Калоян Монев – ПП ”БСП” 

 Благодаря г-жо Председателстващ. Аз имам един въпрос към д-р 

Карагьозова. Докторе за приблизително какъв брой деца става въпрос на 

територията на община Разград? 

 

 Г-жа Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

 Децата, които са отказали да посещават детско заведение ли имате 

предвид? 

 

 /Г-н Монев отговаря без микрофон/ 

 

 В подготвителните групи мисля, че са 400 деца. Обаче независимо 

колко са децата подготвителните групи Вие знаете, че в Закона за народната 

просвета чл. 20 мисля, че беше пише, че подготовката на децата за училище 

една година преди постъпване в първи клас е задължителна и се извършва в 

подготвителните групи към детските градини. При което родителите и 

настойниците им се освобождават от заплащането на такси. Това е основния 

мотив. Независимо колко са децата след като по висш нормативен акт казва, 

че тези деца са освободени от заплащане на такси. Това е мотива ми 

основния. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Г-н Монев. 

 

 Г-н Калоян Монев – ПП ”БСП” 

 Благодаря на д-р Карагьозова. Имам един уточняващ въпрос: Д-р 

Карагьозова аз споделям изцяло социалните мотиви на Вашата докладна 

записка, но пред мен стои въпроса ако евентуално нашия ОбС приеме това 

решение кой ще поеме издръжката на тези деца, защото действително  

Закона за народната просвета казва, да освобождават се от такси, но в 

крайна сметка държавата плаща ли на общината за тези деца или не плаща? 
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Имате ли информация дали държавата субсидира тези деца, които са в 

подготвителни групи? Благодаря Ви.   

 

 Г-жа Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

 Уважаеми г-н Монев, с единни разходни стандарти за финансиране на 

делегираните от държавата дейности чрез общинските бюджети през 2009 г. 

за детските градини значи в Таблицата в т.5, където пише подготвителна 

целодневна група в детска градина и обединено детско заведение, годишния 

размер на стандарта е 1626 лв. на дете. Това е издръжката на дете, която 

държавата осигурява. За останалите групи деца, за децата от 3 до 5 г. това е 

1408 лв.а за децата в подготвителните групи това е 1626 лв. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Благодаря Ви д-р Карагьозова. Други въпроси към д-р Карагьозова? 

Към вносителя на докладната и проекта за решение. 

 Има думата г-н Воденичаров. 

 

 Г-н Камен Воденичаров - ПП „Социалдемократи за Разград” 

 Аз имам кратък въпрос към д-р Карагьозова. Това е вярно, което тя 

съобщи за размера на стандарта. Въпроса ми е понеже ние сме го 

разглеждали и друг път, но нека да се чуе от аудиторията. Какво включва 

този стандарт? Какви разходи включва този стандарт, това е много важно. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Д-р Карагьозова имате думата. 

 

 Г-жа Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

 Г-н Воденичаров, това са единни разходни стандарти установени 

съвместно с МОН и Министерство на финансите. Мисля, че общинския 

бюджет не трябва да се прави за сметка на нашите деца. Съгласна съм, че 

може би парите не са достатъчни. Точно затова нашите деца си плащат 

такса храно ден, плащат и постоянна такса. Точно, нали не трябва според 

мен да се базираме на това всичко да чакаме на нашите родители. В крайна 

сметка държавата затова ги е определила тези цени, ако на нас точно не ни 

стигат, искаме да имаме повече персонал от колкото трябва или нещо друго 

ние трябва да намерим оперативни програми или нещо друго, за да си 

финансираме детските градини това не би трябвало да е за сметка на 

родителите. Вие много добре знаете, че родителите в разградска община 

плащат едни от най-високите такси с изключение на единствено на София и 

Варна където наистина децата чакат за детски градини. Има листа на 

чакащите докато при нас няма такъв проблем. Още повече, че региона е със 

смесено население. По селата знаете много добре децата имат проблем с 

изучаването на българския език, и лишаването на децата по селата от 
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образование би довело до едни бъдещи травмиращи резултати, които ще ги 

видим за съжаление след 20 г. Трябва да мислим мисля, че малко по-

дългосрочно. Благодаря Ви.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Благодаря Ви д-р Карагьозова. Има думата зам. кмета г-н Цонев.  

 

 Г-н Любомир Цонев – Зам. кмет на Община Разград 

 Уважаема г-жо Председателстващ, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Като ресорен на финансовото направление аз имам конкретен въпрос, 

който се опитаха да зададат, но д-р Карагьозова го заобикаля. Всички знаем, 

че тази промяна на Наредба 14 се прие в началото на годината, тогава 

когато преди приемането на бюджета. Че тези цифри са заложени в 

разходната част на бюджета и в приходната част на бюджета. И затова 

въпросът ми е след като отпаднат над 150 000 лв. от приходната част на 

бюджета, за да можем да осигурим издръжката на тези деца и на тези 

заведения, от къде д-р Карагьозова предлага общината да намери този 

финансов ресурс, който ще бъде като дупка на бюджета? Да каже от коя 

друга разходна част на бюджета или приходи може би има идея от къде 

могат да дойдат от пространството. Нека да отговори на този въпрос. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Д-р Карагьозова имате думата като вносител. 

 

 Г-жа Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

 Уважаеми г-н Цонев благодаря за въпроса. Значи съгласна съм, че 

може би не за всичко ни стигат парите в общината. Ние с Вас в началото на 

годината бяхме заложили едни прогнозни приходи. Тези прогнозни приходи 

знаете, че бяха много повече обаче за сравнение само искам да Ви кажа, че 

2009 г. за първото тримесечие аз го казах и на комисията по бюджет 

очакванията ни за повишаване на приходите от детските градини не се 

оправдаха. За същия период на 2009г. 113 000лв е прихода в бюджета на 

община Разград а за 2010г. прихода е 107 000лв. Видно е, че нашите мерки 

покачването на цената не е довело до повишаване на приходите в нашата 

община. Пак казвам, че не трябва все пак младите родители, най-младите 

хора и дечицата да страдат от това, че общината по някакъв начин няма 

достатъчно приходи. Вие по-добре от мен знаете от къде могат да се вземат 

приходите. По време на комисията бях казала, че нормално е да се 

ограничат разходите за командировка и задгранични пътувания, което не се 

случва в общината към момента. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 
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 Благодаря Ви и аз д-р Карагьозова. 

 Уважаеми колеги постъпило е процедурно предложение. На 

основание Правилника за организация работата на ОбС, председателя на 

комисията по законност докладва, прави предложение за отлагане 
вземането на решение по докладната записка  на Селиме Карагьозова 

за следващото заседание, предвид решението на Административния съд, 

което  беше докладвано и в сессия.  

 Имате думата г-н Георгиев. 

 

Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Благодаря. Аз чаках да дойде времето за обсъждане и тогава щях да 

взема думата, но Вие гледам, че се ориентирате към приключване, така че 

възползвам се от правото си и искам да разделя въпроса на две части. По 

отношение на Административния съд да там има такова заведено дело, 

което заседание на съда ще се състои на 31 май, но то се отнася само за 

втората от промените, които предлага д-р Карагьозова и се отнася само и 

единствено за децата в подготвителните групи, и че родителите им и 

настойниците не трябва да плащат такси. Аз разбира се на предното 

заседание, когато взимахме това решение за промяна на Наредба 14 аз 

мисля, че го обясних подробно. Подробно го обясних защо? Считам, че е 

законосъобразно децата и родителите наистина да не плащат такси. Не бях 

разбран, включително и д-р Карагьозова гласува тогава „За” да бъде 

направена промяната. До колкото знам само г-н Обрешков ме подкрепи и 

ако предложението на г-н Димитров е за отлагане аз бих се съгласил, но 

само в тази му част. За таксите за децата в подготвителните групи. Иначе за 

предложението на д-р Карагьозова в първата му част, първата промяна за 

постоянна месечна такса в размер на 2 лв. аз не виждам защо да не я 

обсъдим и да продължим обсъждането днес. Като аргументи нали могат да 

се намерят. Аз лично съм готов да обсъдим една такава промяна, но да се 

върнем на първоначалната стойност от два лева ми се струва прекалено. 

Съгласете се, че два лева в днешно време не струват нищо. Първоначалното 

предложение на г-н Бояджиев доколкото си спомням беше това да бъде 

15лв. ОбС взе решение за 10лв.  Бихме могли да обсъждаме някакви 

намаления, но за два лева ми се струва д-р Карагьозова това е един сок. 

Литър сок, който родителите ако и това нямат да платят за децата си, нали 

ми се струва не, струва ми се доста тъжно. Ако наистина има такива 

родители, които не могат да си позволят месечно два лева да дадат такса в 

детската градина. Едва ли тези родители ще отидат в друга община, където 

таксите вероятно са в размер 40, 50, 60, че и повече лева месечни постоянни 

такси. Така,че твърде крайно ми се струва да се върнем в първоначалното 

положение два лева. Да наистина звучи доста популистки и доста 
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примамливо, но нека да си говорим все пак истината. Такса два лева, 

месечна такса за детето в детската градина е твърде, твърде ниска. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Благодаря Ви уважаема г-н Георгиев. 

 Г-н Димитров реплика. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

 Казаното от г-н Пейчо Георгиев е вярно и нещата наистина стоят 

точно така. Но съображенията на комисията по законност да предложи 

произнасяне на ОбС на следващата сесия се обосновават на това, че 

правенето на промени в една Наредба, която и да е тя а особено и в Наредба 

14 определяща местните данъци и такси не бива да става на парче и за всеки 

един отделен случай. Нещата които са предмет на обсъждане имат все пак 

своята логическа и практическа връзка. Затова няма нищо драматично ако 

след около месец ОбС ще може да се произнесе  по този въпрос. Сега ние 

няма да дебатираме нещата по същество. Нито пък ще изразяваме 

становище дали са малко или много тези два лева, дали има популизъм и 

едностранчив подход към нещата, дали има несъобразяване с финансовите 

параметри на бюджета. Просто искаме когато сложим на обсъждане и 

дискусия този проблем да имаме възможност да обсъдим всички относими 

обстоятелства а решението на Административния съд е едно твърде важно 

обстоятелство, уважаеми колеги.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Благодаря Ви уважаеми г-н Димитров. 

 Има ли други становища уважаеми колеги. Едно процедурно 

предложение е постъпило и аз съм длъжна като Председателстващ да го 

поставя на гласуване. Аргументите ги чухте от Председателя на комисията 

по законност за отлагане на следващо заседание до произнасяне на 

Административния съд. 

Моля общинските съветници, които подкрепят това предложение, 

което е направено от комисията по законност и нейния председател Стоян 

Димитров, моля да гласуват. 

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

 № 691 

 

 На основание чл.74 от Правилника след направено процедурно 

предложение от ПК по  законност, превенция на корупцията, сигурност, 

контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
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неправителствени организации с Председател Стоян Димитров във 

връзка с докладна записка от д-р Селиме Касимова Карагьозова – 

Шакир, общински съветник от групата на ДПС, относно: Изменение и 

допълнение на Наредба №14 за определянето и администрирането на 

местните такси и цени на услуги на територията на Община Разград, 

Общински съвет – Разград, с 19 гласа „ЗА”, „против”- 3, „въздържали 

се” – 3, 

Р Е Ш И: 

 

1. Отлага произнасянето по докладната записка за следващо 

редовно заседание. 
2. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7/седем/ дневен срок 

от приемането му. 

 

СТАТИЯ 3 

 

Докладна записка от  Денчо Бояджиев –  кмет на Община Разград 

 Относно: Съгласие за предоставянето на Община Разград 

управлението на имот – публична държавна собственост 

Археологически резерват „Античен комплекс Абритус”.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Уважаеми г-н Бояджиев имате думата. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев –  кмет на Община Разград 

Уважаема госпожо Председателстващ, 

Дами  и господа общински съветници, 

Съгласно разпоредбата на чл.146 ал.2 от Закона за културното 

наследство археологическите обекти са публична  държавна собственост и 

правата на управление се упражняват от министъра на културата. В 

изпълнение на действащата нормативна уредба МК е предприело действия 

пред министерството на регионалното развитие и благоустройството за 

промяна в графа 10” Предоставени права за управление” на  Акт за 

държавна собственост № 35/18.03.1997 г. На основание чл.14, т.14 от Закона 

за  културното наследство  в новият Акт № 1159 / 04.03.2010 г. за поправка 

на Акт за изключителна държавна собственост, правата за управление на 

Археологическия комплекс са предоставени на министъра на културата. 

До настоящия момент този археологически обект се управлява от 

Община Разград, респективно от Историческия музей и всички дейности 

свързани с археологическите проучвания консервативно – реставрационни 

работи, грижата за благоустрояването на района и експонирането на 

археологическите находки се извършва от нашата Община. 
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Във  връзка с гореизложеното и фактическото  управление на  

археологическия комплекс е разменена кореспонденция между Общината и 

Министерството на културата и с писмо от 20.04.2010 г. от зам. министър д-

р Тодор Чобанов, е указано да се изпрати Решение на Общински съвет за 

предоставяне управлението на Археологическия  резерват „Античен 

комплекс Абритус”  на Община Разград   на основание чл.6 ал.2 от ППЗДС. 

 Във връзка и с което предлагам да се вземе решение с което: 

Общинския съвет е съгласен за предоставяне на Община Разград 

управлението на археологически резерват „Античен комплекс „Абритус”, с 

изключение на обособените терени частна собственост, тъй като има и 

такива в тази зона.   

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Благодаря Ви уважаеми г-н Бояджиев. Давам думата на  Председателя 

на комисията по управление на общинската собственост, приватизация и 

след приватизационен контрол г-н Захариев. Имате думата г-н Захариев. 

 

 Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

 Уважаеми колеги, комисията разгледа докладната записка и с 10 гласа 

„ЗА”, без „против” и  „въздържали се”, приема проекта за решение.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Благодаря Ви. Има думата  Председателя на Постоянната комисия по 

култура, културно – историческо наследство и духовни ценности г-н 

Атанасов.  

 

Г-н Георги Атанасов – Председател на ПК 

Госпожо Председателстващ, 

Колеги общински съветници, 

 Комисията по култура, културно – историческо наследство и духовни 

ценности проведе свое заседание на 15.05.2010г. и разгледа настоящата 

докладна записка с 5 гласа „ЗА” от пет присъстващи колеги членове на 

комисията докладната записка беше подкрепена. Благодаря. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Благодаря Ви уважаеми г-н Ананасов. 

Уважаеми колеги, въпроси по проекта за решение и докладната 

записка. Има ли въпроси? Нямa. Преминаваме към разисквания. Има ли 

желаещи колеги, които да вземат отношение? Няма. Прекратяваме 

разискванията на основание правилника за организация и дейност на ОбС и 

преминаваме към гласуване. Моля, процедура на гласуване. Моля 

общинските съветници да упражнят правото си на глас. 
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С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
25. 05. 2010 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов отсъства   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Георги Димитров Георгиев +   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова отсъства   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев отсъства   

9. Иво Борисов Димитров Не гласува   

10. Иво Бориславов Илиев Не участва   

11. Иво Иванов Хаджииванов +   

12. Калоян Руменов Монев +   

13. Камен Димитров Воденичаров +   

14. Миле Димитров Милев +   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

24. Радостин Георгиев Киров +   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова Не участва   

31. Стоян Костадинов Стоянов Не участва   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 692 
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Съгласно  чл.146, ал.2 от Закона за културното наследство 

археологическите обекти са публична  държавна собственост. С акт № 

35/ 18.03.1997 г. археологически Резерват ”Античен комплекс Абритус” , 

находящ се в гр. Разград,  е обявен за изключителна публична 

държавна собственост, като  правата за управление са предоставени на  

Община Разград. С акт № 1159 / 04.03.2010 г. е направена поправка на 

първоначалния акт № 35/ 18.03.1997 г. в частта относно правата за 

управление, като същите са променени и предоставени на Министъра 

на културата. Фактическото управление на археологическия комплекс 
се осъществява от Община Разград, в резултат на което възниква 

необходимостта от предоставянето на имота за управление на Община 

Разград за изпълнение на нейните функции, както  и за трайно 

задоволяване на  обществените потребности на населението в общината 

в областта на културата и туризма.  

В Община Разград е постъпило  писмо с изх. № 08-00-

0401/20.04.2010 г. на заместник министъра на културата, с което е 
дадено съгласие за започване на процедура за предоставяне на 

управлението на археологическия резерват на Община Разград. 

Във връзка с гореизложеното и с цел реализирането на всички 

дейности по стопанисването и управлението на археологическия 

резерват и кандидатстване по оперативни програми за туристическа 

инфраструктура и анимации, както и на основание чл.21, ал.1, т.8 от 

ЗМСМА и чл.6, ал.2 от ППЗДС, Общински съвет Разград, след 

поименно гласуване, с 25 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” 

– няма, 

Р  Е  Ш  И : 

 

1. Общински съвет Разград дава съгласие за предоставяне на 

Община Разград управлението на археологически резерват „Античен 

комплекс „Абритус”, с изключение на обособените терени частна 

собственост.    

2. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и  Областния  управител на Област Разград, в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 4 

 

 Докладна записка от Денчо Бояджиев - Кмет на Община Разград 

 Относно: Закриване на Полудневна детска градина „Щастливо 

детство” с.Побит    камък. 
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Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Уважаеми г-н Бояджиев имате думата. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев –  Кмет на Община Разград 

Уважаема госпожо Председателстващ, 

Дами  и господа общински съветници, 

В село Побит камък има разкрита Целодневна детска градина. От 

създаването на тази градина тя е преобразувана от целодневна в полудневна. 

Съгласно чл.2, ал. 7 от Наредба №7 на МОН за определяне броя на 

паралелките и групите и  броя на учениците и на децата в паралелките и в 

групите на училищата, детските градини и обслужващите звена . Средната 

посещаемост се съблюдава в период не по-малък от два месеца.  

По данни на кметството родените деца до 6 годишна възраст за 

периода 2004 – 2010г. с постоянен адрес с. Побит камък са 7, но живеещите 

в селото са намалели до 3. 

При тези обстоятелства съществуването на детска градина в село 

Побит камък е нецелесъобразно и противоречи на нормативната уредба. 

Съгласно ЗНП и неговия правилник, общинските детски градини се 

откриват, закриват и преобразуват със заповед от кмета на Общината след 

решение на Общинския съвет. 

Поради което предлагам ОбС да вземе решение с което да се закрие 

Полудневна детска градина с. Побит камък, поради намаляване броя на 

децата под изискуемия минимум, считано от 01.06.2010 г. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Благодаря Ви уважаеми г-н Бояджиев. Давам думата на  Председателя 

на ПК по образование и наука г-н Воденичаров.. Имате думата г-н 

Воденичаров. 

 

 Г-н Камен Воденичаров – Председател на ПК 

 Докладната записка беше разгледана на заседание на комисията и с  8 

гласа „ЗА”, без „против” и  „въздържали се”, докладната беше подкрепена.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Благодаря Ви уважаеми г-н Воденичаров. 

Уважаеми колеги въпроси към вносителя. Има думата д-р Карагьозова. 

 

 Г-жа Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

 Уважаеми г-н Бояджиев какво ще стане с персонала, който е работил 

до сега към тази полудневна детска градина, с архива, който е в детската 

градина къде ще бъде изпратен и с материалната база? Благодаря. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 
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 Благодаря Ви.  

Уважаеми колеги други въпроси към вносителя. 

Г-н Димитров имате думата. 

 

Г-н Иво Димитров - - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Аз поставям въпрос към вносителя. Къде ще посещават детска 

градина останалите деца от селото колкото и малко да са? Благодаря. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието 

 Благодаря Ви г-н Димитров. Имате ли други въпроси, колеги? Няма. 

Уважаеми г-н Бояджиев имате думата за отговор. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев –  Кмет на Община Разград 

 Ами за съжаление с два лева такса няма как да се издържат такива 

градини г-н Димитров. Какво ще стане? Много ясно какво ще стане. Мисля, 

че на този въпрос на г-жа Карагьозова много добре е известно. За съжаление 

ако има възможност за насочване на тези специалисти те ще бъдат 

насочвани към свободни места в системата на образованието. Ако няма те 

ще отидат на борсата и евентуално ще се преквалифицират за други 

дейности, каквито са условията на борсата. 

 За трите деца, които са в Побит камък. За съжаление това ще бъде 

проблем на самите родители. Те като родители ще вземат решение какво ще 

правят с техните деца. Има възможност да ги водят в съседно селище или да 

ги водят в Разград. Както много други деца от други селища и  не заради 

таксите, които се плащат се водят и от Раковски и от Мортогоново, и от 

Дянково се водят точно по тези мотиви по които Вие много точно се 

изразихте. Езиковата среда, подготовката, даването на шанс на тези деца 

след 20г. да бъдат конкурентоспособни, да се реализират и да бъдат 

наистина с големи възможности. Неприятно и негативно е когато се вземат 

такива решения. За съжаление те са факт. Не може с три деца да съществува 

даже и полудневна детска градина. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Благодаря Ви уважаеми г-н Бояджиев. Колеги преминаваме към 

разисквания. Имате думата г-н Иво Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров -  ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Уважаеми г-н Бояджиев, аз Ви зададох конкретен въпрос, на който 

първоначално ми казахте, че не е възможно с два лева текса да се да се 

издържа детска градина. Тук има две неточности. Първо не се издържа с два 
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а с парите, които държавата отпуска като стандарти. Те са много над два 

лева, около 1600 и колко беше казано преди една докладна записка. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев –  Кмет на Община Разград 

 Извинявай, че те прекъсвам. Пак приказваш глупости в момента. И 

няма стандарт 1600 лв. Г-жо Дякова я му обясни на г-н Димитров за какви 

пари става въпрос и какъв е този стандарт. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Нека да се изкаже  уважаеми г-н Бояджиев и ще дам думата. 

 

Г-н Иво Димитров -  ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Аз съм свикнал по такъв начин да бъда прекъсван, така че не е 

проблем. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Продължете. 

 

Г-н Иво Димитров -  ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Продължавам. И ако не 1600 е 1400 лв. г-н Бояджиев. Но другото по-

съществено, което аз вземам като бележка от Вашия отговор и го правя 

отново към Вас недейте казва не е възможно а казвайте на нас не ние 

възможно, защото на други места има възможности и друг екип би могъл да 

се справи с това. Но сега вече по същество ще започна да говоря, защото 

тази докладна записка е една от дългата поредица през този мандат за 

закриване на училища, детски градини, които първо стават полудневни след  

това ги закривате и всичко се дължало на това, че нямало достатъчно деца. 

Преди малко д-р Карагьозова на всички ни обясни, но някои схванаха, 

някои не, че много от родителите наистина не могат да си позволят да 

плащат таксите, които мнозинството на ОбС налага на родителите, за да 

могат техните деца да получават качествено образование. Това беше 

смисъла на намаляването на тази непосилна такса до някакви по по-

поносими нива. Но тъй като мнозинството в ОбС отново отхвърли за някога 

за в бъдещето разглеждането на мерките, които биха решили този проблем 

смятам, че все повече ще стават докладните записки за закриване на 

полудневни детски градини, на училища, което е в пряка зависимост от това, 

че родителите не могат да плащат тези такси. Благодаря. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Благодаря. Има думата зам. кмета г-жа Дякова. 
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 Г-жа Кина Дякова – зам. кмет на Община Разград 

Уважаема г-жо Председателстващ, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Много е неприятно когато се тълкуват фактите от позиция на личния 

интерес или нямам други думи как да го изразя в случая и обслужващ друг 

интерес. Това което е факт в с. Побит камък е наличието на три деца. И тук 

не въпрос дали екипа, които работи в момента в общината е в състояние да 

се справи с издръжката на тази детска градина а е въпрос на законодателно 

основание, на което ние трябва да стъпим. В обосновката на докладната е 

записано, че има Наредба, която определя задължителния минимум деца, 

които трябва да бъдат в тази детска градина и той е 6, за да съществува като 

полудневна детска градина. За съжаление наблюденията, които ние сме 

направили от началото на учебната година до сега показва, че този брой не 

може да бъде достигнат. Тъй като наличието на децата, които са 

регистрирани в с. Побит камък  е три на брой. Ние не можем да накараме 

родителите за това, че се родило в Побит камък да го върнат да учи в детска 

градина в Побит камък и с това се спекулира. Не се откри дебат на предната 

докладна на д-р Карагьозова и затова и затова не взех думата, но сега съм 

провокирана от изказването на г-н Димитров и съм длъжна да кажа, че 

единствено в с. Ясеновец има по-голяма промяна от посещаемостта от 

миналата година с разлика от 5 до 6 деца от миналата и тази година. Във 

всички останали детски градини на територията на общината разлика в 

средната посещаемост на децата през месеците, първите месеци на 2009 и 

първите месеци на 2010г. няма. Събираемостта на таксите не е това което 

каза и д-р Карагьозова. Не мога да се съглася с цифрите, които тя изложи, 

тъй като разполагам с цифрите, които са на лице тук. Събираемостта е по-

добра от миналата година за същия период от месец януари до м. април 

включително. Така че когато се говори с факти и цифри те трябва да бъдат 

точни а не да обосновават в посока искането или предложението на 

докладващия. В никакъв случай не бива да се заблуждава обществеността 

на Разград, че на някого му е хрумнало да затвори детската градина в Побит 

камък, а това са задължителните нормативни изисквания, които ние сме 

длъжни да спазим. Що се отнася за децата макар, че не сме в процес на 

въпроси и отговори все пак да допълня отговора така както се осигурява 

превоза на децата, който са на училище на задължително обучение до 16 г., 

така ще бъде и от 15 септември решено и за детето, което навършва 6г. и 

трябва да бъде в първи клас. Спазва се обикновено желанието на родителя. 

Децата се возят в училище в Разград, ако родителите пожелаят това да се 

случи с първокласника в Разград ще бъде осигурен превоз за това. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Благодаря Ви уважаема г-жо Дякова. Други изказвания, разисквания 

по проекта? Има думата г-н Стоян Димитров. 
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Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

          Във връзка с казаното от колегата Иво Димитров аз го моля да вземе 

предвид, че Наредба №7 е приета и тя действа като закон. Приета е по време 

на правителството на г-н Иван Костов с Наредба на МОН и  е казано не 

може да има детска градина, ако няма определен брой деца. Това са фактите 

колега Иво Димитров и не бива с тях толкова елементарно да се спекулира и 

сега да ни въвличате в една ненужна полемика.           

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Благодаря Ви уважаеми г-н Димитров. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев –  Кмет на Община Разград 

 Има и нещо положително Поеми ангажимент да се вдига 

раждаемостта в общината. Това е положително да работиш по този въпрос. 

 

/Общински съветник Иво Димитров отговаря без микрофон/ 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Благодаря Ви. Уважаеми колеги, други изказвания? Няма. 

Прекратяваме разискванията, процедура на гласуване.  

 Уважаеми колеги, моля общинските съветници, които подкрепят 

проекта за решение, моля да гласуват. 

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 693 

 

С Решение № 527 от 27.10.2009 г. Протокол №30 на Общински 

съвет Разград, детската градина „Щастливо детство” в с. Побит камък 

е преобразувана от целодневна в полудневна, поради намаления брой 

на децата. През последните месеци  средната посещаемост в групата е 
под 6 деца, което противоречи на изискуеми минимум, регламентиран в 

Наредба № 7 от 29.12.2000г. на МОН за определяне паралелките и 

групите и броя на учениците и на децата в паралелките и в групите на 

училищата, детските градини и обслужващи звена. 

Съгласно ЗНП и ППЗНП, общинските детски градини се 
откриват, закриват и преобразуват със заповед от кмета на Общината 

след решение на Общинския съвет. 

Във връзка с гореизложеното, на основание чл. 21, ал.1, т.23 от 

ЗМСМА, във връзка с  чл. 10, ал. 7 от ЗНП и чл. 15, ал. 1 и ал.5  от 



 29 

ППЗНП, Общински съвет Разград, с 21 гласа „ЗА”, „против” -1, 

„въздържали се” - 2, 

РЕШИ: 

 

1. Закрива Полудневна детска градина с. Побит камък, поради 

намаляване броя на децата под изискуемия минимум, считано от 

01.06.2010 г. 
2. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед за 

закриване на ПДГ с. Побит камък. 

3.  Настоящото решение да бъде изпратено до кмета на 

Община Разград и областния управител на Област Разград в 

седемдневен срок от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград. 

 

СТАТИЯ 5 

 

 Докладна записка от инж.Любомир Трифонов  Цонев  - зам.кмет на 

Община Разград 

 Относно:  Изменения   и     допълнения    на      Наредба  № 14  за   

определянето и администрирането на местните такси и  цени на услуги 

на територията на Община Разград. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Уважаеми г-н Цонев имате думата. 

 

 Г-н Любомир  Цонев  - зам.кмет на Община Разград 

 Уважаема г-жо Председателстващ, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Тази докладна записка е обсъждана на постоянни комисии и на 

предходната сесия. Извършена е една малка корекция в проекта за решение, 

който беше много дебатиран и по същество остана само текста в проекта за 

решение, който касае изглаждане на едно противоречие между цени приети 

по нашата Наредба №14 и закона за лечебните растения и по-специално 

намаляване на цените по отношение на листата от коприва и цветовете. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Благодаря Ви. На вниманието на три постоянни комисии е била 

докладната записка и  проекта за решение. Давам думата на Председателя 

на ПК по бюджет, финанси  и икономическа политика г-жа Ангелова.  

  

Г-жа Станка Ангелова - Председател на ПК 
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  Докладната беше гледана на  17 май на заседание на комисията,  

проекта за решение след корекцията, която каза г-н Цонев беше приет с 9 

„ЗА” без „против” и „въздържали се”.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Благодаря Ви уважаема г-жо Ангелова. Давам думата на Председателя 

на комисията по околна среда, селско, горско, водно стопанство, г-н Хамиев, 

имате думата. 

 

 Г-н Хами Хамиев – Председател на ПК 

 С 6 гласа „ЗА” без „против” и „въздържали се” комисията подкрепи 

докладната записка..  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Благодаря Ви. Има думата Председателя на  ПК по законност, 

превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 

предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации 

уважаеми г-н Стоян Димитров.  

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

 Комисията по законност с 5 гласа „ЗА, без  „против” и  2 - 

„въздържали се” подкрепя проекта за решение.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Благодаря Ви. Уважаеми колеги чухте трите постоянни комисии с 

тяхното решение. Въпроси имате ли? Няма. Становища, изказвания, 

разисквания в залата. Няма. На основание правилника за организация и 

дейност на ОбС прекратяваме разискванията и преминаваме към гласуване. 

Процедура на гласуване. Моля общинските съветници, които са съгласни с 

проекта за решение, моля да го подкрепят с гласуване. 

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 694 

 

С решение № 248 по Протокол № 15 от проведено на 30.09.2008 г. 
заседание на Общински съвет Разград са приети изменения и  

допълнения в Раздел V на Наредба № 14 за   определянето и 

администрирането на местните такси и  цени на услуги на територията 

на Община Разград, като в чл.28 са определени таксите, които следва 

да се заплащат за страничните ползвания и страничните горски 

продукти от горския фонд собственост на Община Разград.  За 
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ползванията по т.І.2 и І.4 към чл.28 са посочени  размер на такси 

значително по-високи от тези, определени по Тарифата за таксите, 
които се заплащат за ползване на лечебни растения от земи, гори, води 

и водни обекти – държавна собственост, приета  с ПМС № 94 от 

29.05.2000 г.  Това е несъответствие с изискването на чл.24 ал.2 от 

Закона за лечебните растения. Същевременно с Решение № 427 по 

Протокол № 28 от проведено на 25.03.2002 г. заседание на Общинския 

съвет Разград е прието таксите за ползване на лечебни растения от земи, 

гори, води и водни обекти – общинска собственост да са в размер  равен 

на таксите за ползване на лечебни растения от земи, гори, води и водни 

обекти – държавна собственост, приети с ПМС № 94/2000 г. 
- Основни цели, които се поставят: 

• Привеждане в съответствие с изискванията със Закона за 

лечебните растения и Тарифата за таксите, които се заплащат за 

ползване на лечебни растения от земи, гори, води и водни обекти – 

държавна собственост, приета с ПМС № 94 от 29.05.2000 г. 
• Стимулиране събирането на  билки от лечебни растения в 

земите и горите общинска собственост. 

• Конкурентният на билка събирачите от региона 

- Финансови и други средства, необходими за прилагане 
изискванията на наредбата не са необходими 

- Очаквани резултати 

• Увеличаване обема на събираните в региона билки от  

лечебни растения 

• Подобряване социалния статус на хората, които се 
занимават с билка събиране. 

- Съответствие с правата на Европейския съюз 
• Предложеното изменение и допълнение на Наредба 14 е в 

съответствие с разпоредбите на Европейската харта за местно 

самоуправление. 
Изготвеният проект, в съответствие с изискванията на чл. 26, ал. 

2 от Закона за нормативните актове бе публикуван на интернет 

страницата на Община Разград на 13.04.2010 г.  
Предвид гореизложеното и на основание чл.79 от Административно 

процесуалния кодекс и чл.37 ал.3 от Закона за нормативните актове и 

Указ № 883 за прилагане на Закона за нормативните актове,  
Общинският съвет Разград, с 24 гласа „ЗА”, „против” -няма, 

„въздържали се” - няма, 

РЕШИ: 

 

1. Приема  изменения и допълнения в  Наредба №14 на Общински 

съвет Разград за определянето и администратора нето на местните такси 

и цени на услуги на територията на Община Разград, както следва: 
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1.1. В чл. 28, т.І, подточка 2 таксата на листата от коприва се 
променя  от   „ 0,05 лв.  на кг” на „ 0,03 лв.  на кг”; 

1.2.  В чл. 28, т.І, подточка 4 придобива следната редакция: 

„4. Цветове  0.10 лв/кг” 

2. Настоящето решение да бъде публикувано в един местен 

вестник. 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и 

Областния управител на Област Разград в 7/седем/ дневен срок от приемането 

му. 

Настоящето решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград 

 

СТАТИЯ 6 

 

 Докладна записка от инж.Любомир Трифонов  Цонев  - зам.кмет на 

Община Разград 

 Относно:  Определяне на общински съветници за членове  в 

състава на комисия  по чл.2 ал.3 от Наредба № 21 на Общински съвет 

Разград за управление и разпореждане с имотите общинска собственост  

на територията на Бизнес зона „Перистър” гр.Разград. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Уважаеми г-н Цонев имате думата за мотивационната част и проекта 

за решение, който внасяте на заседание. 

 

 Г-н Любомир  Цонев  - зам.кмет на Община Разград 

 Уважаема г-жо Председателстващ, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Със свое Решение № 638, от проведено заседание на 30.03.2010 г.,  

Общински съвет прие нова Наредба № 21 , тази Наредба съгласно чл.2, ал.3 

дейността по управление на Бизнес зона „Перистър” се подпомага от 

комисия определена със заповед на кмета на общината в състав от седем 

души, в т.ч. и трима общински съветници, определени с решение на 

Общински съвет. 

 Поради това предлагам на Вашето внимание проект за решение: 

 Определя  за членове на комисията  по чл.2 ал.3  от Наредба № 21 за 

управление и разпореждане с имотите общинска собственост  на 

територията на Бизнес зона „Перистър” гр.Разград общинските 

съветници:…. 

 Остава Вие да предложите трима общински съветници, за да можем 

да попълним точките в проекта за решение. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 
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 Благодаря Ви уважаеми г-н Цонев. Давам думата на Председателя на 

комисията по управление на общинската собственост, приватизация и след 

приватизационен контрол г-н Симеон Захариев. Имате думата уважаеми г-н 

Захариев. 

 

 Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

 Комисията разгледа докладната записка и се ориентира към 

предложение, което беше подкрепено с 8 гласа „ЗА”, 1 - „против” и  1 -

„въздържал се”, да се предложи на групите съветници да определят членове 

съветници за управлението на група „Перистър”. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Благодаря Ви. Уважаеми г-н Стоян Димитров Председателя на  ПК по 

законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, 

етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации имате думата от името на комисията. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

 Комисията по законност обсъди тази докладна записка на 15 май и 

констатира, че съгласно разпоредбите на Наредба № 21 следва ОбС да 

определи членове на комисията от своя състав като общински съветници и 

също подкрепи становището, че ще трябва отделните групи общ. съветници 

на пленарно заседание на ОбС да предложат членове на комисията по чл.2, 

ал.3.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Благодаря Ви уважаеми г-н Димитров. Колеги, имате ли въпроси преди да 

пристъпим към предложения по проекта за решение? Няма въпроси. Имат 

думата групите съветници за предложения и общинските съветници. 

Заповядайте г-н Стоян Димитров. 

 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 От името на групата съветници на „БСП” правя предложение в 

комисията по чл.2, ал.3 да бъде включен общинския съветник и 

Председател на ПК по управление на общинската собственост Симеон 

Асенов Захариев. Тъй като въпросите, които ще разглеждат тези членове на 

комисията имат пряко отношение и към комисията, която той ръководи. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Благодаря Ви уважаеми г-н Димитров. Моля за писмено предложение. Г-н 

Хамид имате думата за предложение. 

 

 Г-н Музаффер Хамид – ПП „ДПС” 
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От името на групата съветници на ПП „ДПС” предлагам общинския 

съветник Неждет Хасанов. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Моля Ви, за писмено предложение. Благодаря Ви г-н Хамид.  

 Други предложения. Г-н Димитров, Георги Димитров. 

 

 Г-н Георги Димитров – ПП „АТАКА” 

 От името на „АТАКА” предлагам Иво Хаджииванов. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Г-н Димитров, ще помоля да спазим правилника чл. 60 и моля за 

писмени предложения. 

 Има думата г-н Стоян Стоянов. 

 

Г-н Стоян Стоянов – ПП „ГЕРБ” 

Благодаря Ви г-жо Председателстващ. Аз предлагам от името на 

групата общински съветници от „ГЕРБ” в комисията по чл.2, ал.3 да бъде 

включен Наско Стоилов Анастасов. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Благодаря Ви. Заповядайте г-н Стоянов Вашето предложение в 

писмен вид да го направите. Благодаря Ви. Други предложения има ли в 

зала? Няма. Прекратяваме разискванията, предложенията и ще пристъпим 

към гласуване. Ще помоля и по реда на постъпването ще ги подложа на 

гласуване. 

Уважаеми колеги общински съветници, направено е предложение за 

член на комисия, първо беше по реда на постъпване от г-н Стоян Димитров 

Ненчев – Предлага за член Симеон Асенов Захариев. Имате ли готовност 

за гласуване? 

 

 Г-н Георги Атанасов  - ПП „Социалдемократи за Разград” 

Въпрос по процедурата за гласуване, г-жо Председател. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Имате думата г-н Атанасов. 

 

 Г-н Георги Атанасов  - ПП „Социалдемократи за Разград” 

 Има четири предложения  в зала за три места. По какъв начин ще 

определим ако всичките тези четирима колеги получат повече от 

половината гласове? 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 
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 Г-н Стоян Димитров като Председател на комисията по законност. Аз 

мисля, че трябва да определим общинските съветници да гласуват за трима 

общински съветници, за които трябва да направят предложение от тези 

четири, които са постъпили в днешното заседание. 

 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 Точно такъв е отговора на Наредбата и на Правилника за организация 

на нашата дейност, г-жо Председателстващ. Общинските съветници трябва 

да имат предвид, че в Наредбата е предвидено трима съветници да бъдат в 

състава и никои от съветниците не може да гласува три пъти „ЗА” и всеки 

един трябва да бъде добросъвестен и да спази това изискване на Наредбата 

и по този начин ако се спазват тези правила ОбС ще може да излъчи трима 

съветници за тази комисия. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Благодаря Ви. Уважаеми колеги нека да се съгласим с Наредбата и с 

това , което в залата се изрази от Председателя на комисията по законност. 

Нека всеки определи тримата общински съветници, които ще подкрепи в 

зала. За да можем да изберем и състава на комисията. Предложението което 

е направено за Симеон Асенов Захариев. Моля общинските съветници, 

които подкрепят това предложение моля да гласуват. 

 

С 19 гласа „ЗА”, „против” -няма, „въздържали се” – 2, 

предложението се приема. 

 

Второто предложение, което беше направено в зала това е от г-н 

Музаффер Хамид в състава на комисията да бъде включен Неждет Хасанов. 

 Моля общинските съветници, които подкрепят това предложение 

моля да гласуват.  

 

С  23 гласа „ЗА”, „против” -няма, „въздържали се” – 2, 

предложението се приема. 

 

Третото предложение по реда на постъпване беше направено от 

Георги Димитров за член на комисията Иво Хаджииванов.  

Моля общинските съветници, които подкрепят това предложение 

моля да гласуват. Режим на гласуване. 

 

С  3 гласа „ЗА”, „против” -няма, „въздържали се” – 13, 

предложението не се приема. 

 

И предложението, което беше направено от Стоян Стоянов в 

комисията да влезе Наско Стоилов Анастасов. 
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Моля общинските съветници, които подкрепят това предложение 

моля да гласуват. Режим на гласуване. 

 

С 24 гласа  „ЗА” , „против” -няма, „въздържали се” – 1, 

предложението се приема. 

 

Уважаеми колеги, на базата на резултата от гласуване в състава на 

комисията с подкрепата на общинските съветници влизат: 

Г-н Симеон Асенов Захариев, г-н Неждет Хасанов и г-н Наско 

Анастасов. 

Подлагам на гласуване цялото решение, което е на вниманието на 

общинските съветници. Моля общинските съветници, които подкрепят 

решението, моля да го подкрепят с гласуване. Режим на гласуване. 

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 695 

 

Със свое Решение № 638, Протокол № 36 от проведено заседание 
на 30.03.2010 г.,  Общински съвет Разград приема Наредба № 21 за 

управление и разпореждане с имотите общинска собственост  на 

територията на Бизнес зона „Перистър” гр.Разград. Съгласно  чл.2, 

ал.3 от наредбата подпомагането дейността по управление на Бизнес 
зона „Перистър” се осъществява от определена със заповед на кмета на 

общината комисия в състав от седем души, в т.ч. и трима общински 

съветници, определени с решение на Общински съвет Разград. 

Предвид гореизложеното, на основание чл.21 ал.1 т.23 от ЗМСМА   

и чл.2, ал.3 от  Наредба № 21 за управление и разпореждане с имотите 
общинска собственост  на територията на Бизнес зона „Перистър” 

гр.Разград, Общински съвет Разград, с 25 гласа „ЗА”, „против” -няма, 

„въздържали се” - няма, 

РЕШИ: 

 

1. Определя  за членове на комисията  по чл.2 ал.3  от Наредба 

№ 21 за управление и разпореждане с имотите общинска собственост  

на територията на Бизнес зона „Перистър” гр.Разград общинските 
съветници: 

1.1. Симеон Асенов Захариев 

1.2. Неждет Мехмедов Хасанов 

1.3. Наско Стоилов Анастасов 
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Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и 

Областния управител на Област Разград в 7/седем/ дневен срок от приемането 

му. 

СТАТИЯ 7 

 

 Докладна записка от инж.Любомир Трифонов  Цонев  - зам.кмет на 

Община Разград 

 Относно:  Изменение и допълнение на Решение № 637 по 

Протокол № 36 от проведено на  30.03.2010 г.  заседание  на Общински 

съвет Разград. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Уважаеми г-н Цонев имате думата. 

 

 Г-н Любомир  Цонев  - зам.кмет на Община Разград 

 Уважаема г-жо Председателстващ, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Със свое  Решение № 637 от проведено на  30.03.2010 г.  заседание,  

Общински съвет определи  обема дървесина от  общинския горски фонд за 

предоставяне на общински структури, пенсионерски клубове, читалища, 

ветерани от войните и други социални групи за 2010 г.,. След решението и 

след като влезе в сила това решение е постъпила молба от  председателя на  

дружество „Военноинвалид” гр.Разград. Чрез нея  е отправено  искане  за 

преразглеждане решение № 637 на Общински съвет Разград с молба да 

бъдат включени  допълнително следните техни членове, това са: Юджел 

Зекериев Яхов от с.Липник; Камер Синанов Себайдинов от с.Раковски; 

Стефан Райчев Гелев – военноинвалид. Тъй като са установили, че когато са 

готвили първоначалния списък тези трима техни членове са пропуснати от 

списъка. 

 В тази връзка аз предлагам на  Вашето внимание проект за решение 

свързан с тези допълнения на Решение № 637 на ОбС Разград,  като в т.1. от 

Решението цифрата „1910 /хиляда деветстотин и десет/” се заменя с „1925 

/хиляда деветстотин двадесет и пет/”; В т.1.13. записът „ 110 куб.м. за 22 

души” се заменя със  „120 куб.м. за 24 души”; В т.1.14. записът „35 куб.м. за 

7 души” се заменя с „40 куб.м. за 8 души”; 

 Всъщност става въпрос за 15 куб.м. дървесина за огрев допълнително 

с този проект за решение. Благодаря. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Благодаря Ви уважаеми г-н Цонев. Две постоянни комисии 

разглеждаха този проект за решение. Уважаеми г-н Хамиев, Председател на 

ПК по околна среда, селко, горско, водно стопанство, имате думата за 

решението на комисията. 
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 Г-н Хами Хамиев – Председател на ПК 

 Комисията с 6 гласа „ЗА” без „против” и „въздържали се” подкрепи 

докладната записка.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Благодаря Ви. Уважаеми г-н Стоян Димитров, Председателя на  ПК по 

законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, 

етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации имате думата за решението на комисията. 

  

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

 На 15 май комисията разгледа тази докладна записка и подкрепи 

единодушно както следва:  със  7 гласа „ЗА, без - „против” и  без- 

„въздържали се” проекта за решение.  

 В хода на дискусиите беше поставен въпроса какъв да бъде начинът за 

гласуване. В комисията беше взето предвид, че по начало за този вид 

решение, тъй като се касае за стокова продукция на общински предприятия 

не е на лице хипотезата на чл.21, т.8 от ЗМСМА. Но между ОбС и 

Областният управител беше предизвикан спор във връзка с писмо от 25.04., 

т.е. от 15.04.2010 г. на Областния управител при което по друг повод 

свързано с няколко кубика дървен материал за ветераните, Областна 

администрация считаше, че и за тези случаи следва да бъде проведено 

поименно гласуване. Затова и макар комисията да не споделя това 

разбиране, тъй като то ще доведе и до абсурда и другите ОП например 

„Паркстрой” за една саксия цветя, като стокова продукция да изисква 

поименно гласуване на ОбС и въобще решение в този смисъл. Ние 

предлагаме общинските съветници да проведат поименно гласуване. По 

този начин ще спестим една ненужна и протяжна процедура на оспорване, 

повторно произнасяне и т.н. а лятото ще свърши и тези трима 

военоинвалиди Юджел Яхов, Камер Себайдинов  и Стефан Гелев няма да 

могат да получат дърва по този ред.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Благодаря Ви уважаеми г-н Димитров.  

 Уважаеми колеги, въпроси имате ли? Няма въпроси. Становища, 

изказвания. Има думата г-н Иво Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров -  ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Уважаеми колеги, правя предложение, тъй като в заседанието, когато 

е прието Решение № 637 е взето решение за дърва за огрев на църквата в 

с.Гецово, Дряновец, Островче, Побит камък, Пороище, православният храм 
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„Николай Чудотворец”, „Свети Георги” - православния храм и 

мюсюлманският храм „Ахмед Бей”. Аз правя едно допълнение същите 

количества да бъдат пуснати на  Обединена божия църква - Разград, 

Българската божия църква - 1, Обединена божия църква – с. Стражец, 

Българска църква на Назарянина и Православния храм „Св. Иван Рилски” в 

Черковна. За което правя в съответствие с чл.60 от Правилника писмено 

предложение я в което също така т.1 от решението, която трябва да бъде 

променена става 1910 на 1975, като тук са и дървата за тримата 

военноинвалиди. Благодаря. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Благодаря Ви. В писмен вид имате го предложението. 

 Уважаеми колеги, други предложения? 

 Давам думата на г-н Цонев - зам.кмет на Общината. 

 

 Г-н Любомир  Цонев  - зам.кмет на Община Разград 

 Уважаема г-жо Председателстващ, 

Дами и господа общински съветници, 

Искам да изкажа моето несъгласие с това предложение на общинския 

съветник Иво Димитров и ще се мотивирам защо. 

Първо се връщам на Черковна. Аз съм заврян зет на Черковна. Той е 

по-местен, но всички много добре знаем, че божия храм на Черковна я се 

отвори един път на месец, я не се отвори а може и по-рядко. Така, че за 

какво са дървата за огрев и къде ще отидат. Следващият момент миналата 

година на тези божии църкви бяха раздадени дърва и имаше представители 

които казаха, че аз за какво ми са тия дърва. Имайте предвид на кого ги 

давате. Имайте предвид, че една част от тях са на частни домове. Тези дърва 

отиват не за божиите църкви а за частните домове. Мисля, че не е логично 

да разхищаваме общинско имущество по този начин и да правим лично 

облагодетелстване на определени лица. Затова казвам, че не съм съгласен  с 

това предложение. Вече е воля на ОбС да се произнесе. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Благодаря Ви. Давам думата на Кмета на Общината. След това г-н 

Монев. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев –  Кмет на Община Разград 

 Аз също се присъединявам към това което каза г-н Цонев. Първо аз не 

знам в общината да има регистрирано такова искане за тези църкви. 

 

/Г-н Иво Димитров говори без микрофон и показва на г-н Бояджиев 

документ, за който твърди, че трябва да е получен от Председателя на 

ОбС/ 
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 Г-н Денчо Бояджиев –  Кмет на Община Разград 

 Не виждам входящ номер на това нещо. Това е първо. Второ. Г-н 

Димитров, прав е г-н Цонев миналата година си спомням пак на коляно 

предложи такива варианти. И понеже отново гласува се, което е нормално. 

След това ми се обажда един от пасторите и ми казва на мен ми дават 5 куб. 

дърва. Той е на ток. Божията църква, която ползва помещение на Дом на 

наука и техника. В същото време при цялото уважение към брат Данаил в 

Стражец божията църква там е в неговият личен дом. Там няма храм. Или 

ако има той е в личния му дом. И да гласуваме количества, които отиват в 

личния дом, дори под формалния предлог, че помагаме на някоя от 

църквите мисля, че не е нормално. Но по-важното е, че аз не съм виждал в 

общинска администрация такова направено искане от тези институции. 

Иначе е въпрос на преценка на Вас на общинските съветници. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Имате думата г-н Монев. 

 

 Г-н Калоян Монев – ПП „БСП” 

 Благодаря г-жо Монева. Аз още  на комисията когато разглеждахме 

тази докладна записка, разговаряхме с г-н Цонев считам за не нормално 

ОбС да се занимава с тези въпроси на всяка сесия. И считам, че в Наредба 

14 трябва да се промени текста и да се определи някакъв краен срок за 

подаване на заявления за определяне на тези размери дървесина. Не може 

ние всеки месец да се занимаваме с двама или трима души и да уреждаме 

техните дърва. Ще помоля общинска администрация да подготви съобразно 

може би, не знам там как идват тези заявления, но да се регулира и някакъв 

краен срок за подаването им, за да не се занимаваме ние постоянно с тези 

неща. А иначе за предложението на г-н Димитров гласуването ще покаже. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Благодаря Ви. Други изказвания, становища? 

 Г-н Иво Димитров имате думата. 

 

Г-н Иво Димитров - - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Аз не мога да се съгласява със становището на г-н Цонев, който 

наистина е заврян зет в Черковна, но това показва, че завряните зетьове не 

са съвсем така добронамерени към нас тук дето сме ги приели с открити 

обятия.  Г-н Цонев, ако Вие не сте виждали и не сте влизали в 

православния храм затова не знаете нали и там какви са порядките и какво 

се използва за отопление на храма. Друг е въпроса, че партийния секретар 
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на селото е човека, който отваря и затваря храма, но това е вече проблем на 

вярващите. Аз настоявам за това да се отнасяме с еднакъв статут към всички 

регистрирани вероизповедания в Община Разград. И всяко вероизповедание, 

което регистрирало храм, където се събират хората и което има нужда от 

дърва за огрев през отоплителния сезон, аз Ви моля да подкрепите това 

предложение и да гласувате и тези православни храмове и тези храмове 

протестантски да бъдат третирани наравно с православните и 

мюсюлманските храмове, които са визирани в решение, решение 637. 

Благодаря Ви. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Благодаря Ви, г-н Димитров.  

 Други колеги с изказвания. Има ли колеги? 

 Има думата г-н Атанасов, след него г-н Захариев. 

 

 Г-н Георги Атанасов  - ПП „Социалдемократи за Разград” 

 Аз не знам доколко г-н Димитров, колегата Иво Димитров познава 

тези храмове и тяхното местоположение. Беше казал преди малко, че два от 

тях се намират в частни домове аз мога да кажа, че третият от тези 

изброените от него се намира също в частен имот, в който има склад за 

дървен материал. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Благодаря г-н Атанасов. Г-н Захариев имате думата за изказване. 

 

 Г-н Симеон Захариев – ПП ”БСП” 

 Въпроса е, който се постави е доста комплексиран по простата 

причина , че аз като общински съветник нямам никаква информация за 

желанията на тези божии църкви. Оказа се, че единствено г-н Иво Димитров 

има такава информация. Бих желал всички тия въпроси да се разглеждат по 

надлежния ред в комисиите, за да се запознаем подробно с исканията, да 

вземем правилни решения. Така излиза, че Иво Димитров на сесията си 

прави някаква политика с вероизповеданията. Оказа се, че някои от тях 

въобще, действително е това, че в дома на техниката църквата не се 

отоплява с дърва. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Уважаеми колеги, други предложения? Има думата г-н Милев за 

изказване. 

 

 Г-н Миле Милев – ПП „БСП” 

 Благодаря г-жо Председателстващ. 
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 Аз няма да говоря по същество на въпроса, който се дискутира тук, но 

искам да обърна внимание на колегите общински съветници. Може би 

прави впечатление, че напоследък много често се обръщаме към Наредба 14, 

и много че станахме да правим корекции. Това в един момент ще ни създаде 

проблеми. Трябва много по внимателно. Вземам повод и от предложението, 

което беше направено в предходната докладна записка от д-р Карагьозова. 

Трябва да намерим един измерител, който да даде по-крупни, по-добро 

окрупняване на показателите, които залагаме по отношение на такси и т.н. 

Например д-р Карагьозова предлага два лева, г-н Георгиев казва два лева е 

малко. Вярно е, че ползване на тоалетната струва два лева на Златни пясъци, 

извинявайте. Защо примерно таксата, потребителската такса, която вземат 

джипитата беше 1,20 стана 2,40. Измерителя е минималната работна заплата. 

Ето защо аз предлагам за в бъдеще, може би това е въпрос на бюджетната 

комисия на нейния Председател, да разгледаме Наредба 14 и да я обвържем 

по някакъв начин с един укропнен измерител. Благодаря. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Благодаря Ви. Давам думата на г-н Иво Димитров и след това на д-р 

Карагьозова. Г-н Димитров последно имате право, защото три пъти се 

изказвате по това което казвате. 

 

Г-н Иво Димитров -  ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Искате да говоря 10 мин. по различни поводи. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Десетте минути не сте говорили, но един път. Имате думата. 

 

Г-н Иво Димитров - - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Не. Аз правя реплика на г-н Захариев, защото той очевидно не е 

слушал внимателно. Няма никъде за църквата, която е Дома на техниката г-

н Захариев. Не сте били внимателен. Когато говорите аз със цялото си 

същество.  

 

/Общински съветник  Симеон Захариев говори без микрофон/ 

Ами тогава защо лъжите пред всички. Когато направи предложението 

ги изброих кои са. Вие би трябвало да знаете в дома на техниката, като сте 

толкова добре запознат кои са и те ги нямаше в предложението. А 

доколкото някои са в частни домове аз не знам тези 265 куб.м. на 53 души 

ветерани от войните дали отиват на обществени или в частни домове. Не 

знам на военноинвалидите 110 куб.м. за 22 души дали отиват в Дома на 

техниката или по частните домове на тези военноинвалиди. На 
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военнопострадалите 35куб. на 7 души също. Сега станаха 10 дали отиват на 

обществени места  или в частни домове. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Дуплика. Г-н Захариев. 

 

 Г-н Симеон Захариев – ПП ”БСП” 

 Самото изказване на г-н Иво Димитров говори, че няма яснота по 

въпроса и подкрепям моята теза, че всичко черно на бяло трябва да се внася 

в комисиите и подробно да се разглежда. Така сега импровизираме и в края 

на краищата не можем да вземем правилно решение. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Благодаря Ви. Д-р Карагьозова имате думата в зала. 

 

 Г-жа Селите Карагьозова – ПП „ДПС” 

 Благодаря на г-н Милев, че ме провокира да взема отново думата, 

защото малко бях в почивка.  

 Уважаеми г-н Милев, 

 Много се радвам, че поставихте отново въпроса за двата лева такса, 

която е визирана в Наредба 14. Само да Ви припомня, че в Наредба 14 

таксата е разделена на две части – постоянна такса и такса храноден. Само 

постоянната такса е два лева а таксата храноден е 2,20лв. на ден. Съгласна 

съм с Вас, че трябва може би да има определени критерии, точно определен 

критерий. Общо практикуващите лекари, не е правилно да се казва джипи, 

нали Вие като български гражданин трябва да го знаете, вземат не 2 лв. а 

2,40 лв., което също не е по същество, което е % от минималната работна 

заплата. Много сте прав в това може би, че трябва да има такъв съизмерител. 

Съжалявам обаче, че по такъв начин злоупотребявате с името ми. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Уважаеми колеги ще помоля по същество. Има думата г-н Кмета, г-н 

Бояджиев. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев –  Кмет на Община Разград 

 Едно предложение имам към г-н Иво Димитров. Нека това нещо не го 

решаваме на тази сесия. Първо да се види тези, които са заявители на тези 

количества, да се проведе един разговор с тях. Има ли официално , сега тези, 

да влезе в комисия, да се види те знаят ли, че ние не подаряваме дърва, че 

вече има такси които се плащат и се поемат. Ти го твърдиш, но никой не го 

знае. Да ги поканим в комисията по селско, горско и да си влезе по 

естествен път и да са реши тоя въпрос. Сега в момента наистина ако се 

вземе решение аз не съм обеден, че хората, които ще трябва да гласуват са 
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наясно със себе си по отношение перфектността на направеното искане. 

Затова по-добре нека да си мине по етапния ред. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Г-н Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров - - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Аз бих се съгласил г-н Кмете, с всяко ваше рационално предложение, 

което не веднъж съм го правил, но това не мога да го подкрепя, тъй като 

това ще създаде наистина един прецедент следващия път аз да поканя 

догодина, когато разглеждаме на всички тези 250 и колко човека, които са 

военноинвалиди, ветераните от войните също да ги поканим в комисията, за 

да кажат имат ли нужда, дали знаят кой им ги дава тия дърва, кой ги 

отпуска. Недейте отваря.. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев –  Кмет на Община Разград 

Г-н Димитров, военноинвалидите, ветераните, предложенията не се 

правят персонално. Те се правят от техните съюзни организации и те са 

запознати. Тук има 4, 5 предложения, които са пак от юридически лица, 

които са с нестопанска цел. Такива трябва да бъдат ако имат регистрация. В 

момента аз какво казах нека да го проверим това нещо. 

 

/Г-н Денчо Бояджиев –  Кмет на Община Разград и общински 

съветник Иво Димитров спорят/ 

 

Г-н Иво Димитров - - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Питам тогава в село Островче и в с. Дряновец има ли заявление от 

православния храм? 

 

 Г-н Денчо Бояджиев –  Кмет на Община Разград 

Има разбира се. Всичко това нещо в продължение на половин година 

го събираме като информация. Цяла, къде е г-жа Стефанова? Цяла преписка 

има при г-жа Стефанова преди да ги обобщим и да ги предложим тук. 

Никой не е седнал в общинска администрация и така да си измисли за този, 

за оня храм. С цялото ми уважение към храма в Черковна. Нека да се види 

това нещо. Влиза си в комисията, произнася се комисията, гласува се. Пито, 

платено. 

 

Г-н Иво Димитров -  ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 
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Ние в комисията, аз ще се съглася, но в комисията никога не сме 

гледали за с. Островче, ами ако спазваме Правилника г-н Ненчев, моля Ви 

да погледнем тогава. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Г-н Димитров нека има ред в залата. 

 

Г-н Иво Димитров -  ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Г-жо изпълняващ Председател, моля Ви тогава да погледнете другите 

членове, които тук бяха нарушени, чл.61,  но аз нищо не казвам. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Вие достатъчно аргументи изложихте за предложението, което 

направихте. Има ли други изказвания в зала? Няма. Прекратявам 

разискванията. Постъпило е предложение от г-н Иво Димитров, вие го чухте 

вече по време на разискванията, да не го зачитам отново или отново искате 

да го зачета в целия текст, който се предлага, още веднъж на вашето 

внимание:  

1. Т.1 В т.1 от Решението цифрата „1910 /хиляда деветстотин и десет/ 

се заменя с 1975 / хиляда деветстотин седемдесет и пет/” 

 2. В точка 1 на решение № 637 на Общински съвет Разград да се 

добавят следните подточки: 

 1.24. Обединена божия църква 2 – гр. Разград, ул. „Осогово” 10 – 10 

куб.м. 

 1.25. Българска божия църква 1 – гр. Разград, ж.к. „Орел”, бл. 27, вх.Г, 

ет.1, ап.1 – 10 куб. м. 

 1.26. Обединена божия църква – с. Стражец, ул. „Средец 25 – 10 

куб.м. 

 1.27. Българска църква на Назарянина – ггр. Разград, ул. „Вардар” 9 – 

10 куб.м. 

 1.28. Православен храм „Св. Иван рилски” с. Черковна – 10 куб. м.  

 Това е писменото предложение, което е депозирано от г-н Иво 

Димитров.  

 Моля, общинските съветници, които подкрепят това предложение 

моля да гласуват.  

 

 Със 7 гласа „ЗА”, „против” – 2, „въздържали се” – 16,  не се 
приема предложението. 

 

 Ще се съобразя и със становището на постоянната комисия и ще 

подложа това предложение и на поименно гласуване. Моля, да бъде 

отбелязано предложението с поименно гласуване. Касае тези разпоредби, 
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които са внесени и го подлагам на поименно гласуване, след това ще 

подложа цялото решение на поименно гласуване. 

  

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
25. 05. 2010 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов Не участва   

2. Божинел Василев Христов отсъства   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Георги Димитров Георгиев  +  

5. Георги Маринов Атанасов   + 

6. Джемиле Мехмедова Махмудова отсъства   

7. Добринка Иванова Монева   + 

8. Добрин Станчев Добрев отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Иво Бориславов Илиев   + 

11. Иво Иванов Хаджииванов  +  

12. Калоян Руменов Монев +   

13. Камен Димитров Воденичаров   + 

14. Миле Димитров Милев   + 

15. Михаил Милев Гигов Не участва   

16. Музаффер Мустан Хамид   + 

17. Наско Стоилов Анастасов   + 

18. Неждет Мехмедов Хасанов   + 

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев Не участва   

21. Пламен Иванов Братованов Не участва   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз   + 

23. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

24. Радостин Георгиев Киров   + 

25. Румен Адриянов Славев   + 

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенов Захариев   + 

28. Станка Владова Ангелова   + 

29. Стоян Димитров Ненчев   + 

30. Стоянка Иванова Курдова отсъства   

31. Стоян Костадинов Стоянов +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев   + 

33. Янка Трифонова Георгиева   + 

 

 След поименно гласуване с 6 гласа „ЗА”, „против” – 2, 

„въздържали се” – 16, предложението не се приема.  
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 Подлагам на гласуване проекта за решение в докладната записка. 

 Моля, общинските съветници, които подкрепят проекта за решение, 

моля да гласуват. 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
25. 05. 2010 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов отсъства   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Георги Димитров Георгиев +   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова отсъства   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев отсъства   

9. Иво Борисов Димитров  +  

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Иво Иванов Хаджииванов +   

12. Калоян Руменов Монев +   

13. Камен Димитров Воденичаров +   

14. Миле Димитров Милев +   

15. Михаил Милев Гигов Не участва   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев Не участва   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

24. Радостин Георгиев Киров +   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова отсъства   

31. Стоян Костадинов Стоянов +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 
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№ 696 

 

 Със свое  Решение № 637 по Протокол № 36 от проведено на  

30.03.2010 г.  заседание,  Общински съвет Разград е определил  обема 

дървесина от  общинския горски фонд за предоставяне на общински 

структури, пенсионерски клубове, читалища, ветерани от войните и 

други социални групи за 2010 г., по подадени молби и изготвени 

списъци. След приемане на решението е постъпила молба с вх. № 26-00-

447.1 от 27.04.2010 г. от  председателя на  дружество „Военноинвалид” 

гр.Разград. за преразглеждане решение № 637 на Общински съвет 

Разград с молба да бъдат включени  допълнително трима техни 

членове, от които двама военноинвалиди и един военнопострадал. 

 Във връзка с гореизложеното, на основание чл.21, ал.1, т.8  от 

ЗМСМА, чл. 57, ал.11, т.1 от Закона за горите, чл.80, ал.8 от 

Правилника за прилагане на Закона за горите,  чл.47, ал.1 от Наредба 

№ 16  на Общински съвет Разград, за управление, стопанисване и 

ползване на земи и гори от общинския поземлен фонд и гори и земи от 

общинския горски фонд  и чл.26 а, ал.1, т. 14 и т. 15 от Наредба № 14 на 

Общински съвет Разград за определянето и администрирането на 

местните такси и цени на услуги на територията на Община Разград, 

Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 25 гласа „ЗА”, 

„против” – 1, „въздържали се” – няма, 

 

РЕШИ: 

 

 Изменя и допълва Решение № 637 по Протокол № 36 от проведено 

на 30.03.2010 г. заседание, както следва: 

1. В т.1 от Решението цифрата „1910 /хиляда деветстотин и 

десет/” се заменя с „1925 /хиляда деветстотин двадесет и пет/”; 

2. В т.1.13. записът „ 110 куб.м. за 22 души” се заменя със  „120 

куб.м. за 24 души”; 

3.  В т.1.14. записът „35 куб.м. за 7 души” се заменя с „40 куб.м. за 

8 души”; 

 Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и 

Областния управител на Област Разград в 7/седем/ дневен срок от приемането 

му. 

СТАТИЯ 8 

 

Докладна записка от инж. Ценка Таракчиева – заместник-кмет на 

Община Разград 

 Относно: Именуване на нова улица в гр. Разград. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 
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 Уважаема госпожо Таракчиева имате думата. 

 

Г-жа Ценка Таракчиева – заместник-кмет на Община Разград 

 Уважаема госпожо Председателстващ, 

 Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Със заповед № 3103/30.12.2009 г. на Кмета на Община Разград е 

одобрено изменение на регулационния план на гр. Разград за част от 

квартал 310. С изменението се създават нови урегулирани поземлени имоти 

/УПИ/, както следва: № ХІІ-6525 – „за производствени и складови 

дейности”, № ХІІІ-6526 - „за производствени и складови дейности”, № ХІV-

6527 – „за специално предназначение”, ХV-6526 - „за производствени и 

складови дейности” и ХVІ-6526 - „за паркинг, движение и транспорт” и е 

одобрена улична регулация от осова точка /ОТ/ 2904 до ОТ 2902. Тази 

новопредвидена улица осигурява лице на новите УПИ №№ ХV-6526 и ХІІІ-

6526 и се явява продължение  на предвидената с предходен регулационен 

план улица от ОТ 2513 до ОТ 2507. Всички горепосочени имоти са 

общинска собственост. Предстои тяхното актуване и е необходимо същите 

да получат административен адрес, а  улицата няма име. Съгласно чл. 21, ал. 

1, т. 18 от Закона за местното самоуправление и местната администрация 

общинският съвет приема решения за именуване и преименуване на улици.  

В тази връзка предлагам проект за решение:  Именува улица от ОТ 

2904 до ОТ 2513 в квартал 310 по регулационния план на гр. Разград улица 

„Кичево”. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Благодаря Ви госпожо Таракчиева. Давам думата на Председателя на 

ПК по законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на 

решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации, г-н Стоян Димитров. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Комисията по законност единодушно, с 6 гласа „ЗА”, без „против” и 

„въздържали се”, подкрепя предложението тази улица да се именува на 

хубавия македонски град Кичево.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Благодаря Ви. Уважаеми колеги, имате думата за въпроси. Няма 

въпроси. Изказвания, мнения, разисквания. Няма. Режим на гласуване. 

 Моля, общинските съветници които подкрепят проекта за решение да 

го подкрепят с гласуване. 

 Моля, колеги упражнете правото си на глас. 

 

 Общинският съвет взе следното  
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РЕШЕНИЕ 

№ 697 

 

Предстои актуването на общински новообразувани имоти: УПИ 

№№ ХV-6526 и ХІІІ-6526. Същите нямат административен адрес 
поради обстоятелството, че достъпът до тях се осигурява посредством 

новопроектирана улица, която все още няма име. Новопроектираната 

улица е от осова точка /ОТ/ 2904 до ОТ 2902 и осигурява лице на 

новообразуваните имоти и се явява продължение  на предвидената с 
предходен регулационен план улица от ОТ 2513 до ОТ 2507, която също 

няма име. 
На основание гореизложеното и чл. 21, ал. 1, т. 18 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация Общинският 

съвет, с 24 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма,  

 

РЕШИ  : 

 

1.  Именува улица от ОТ 2904 до ОТ 2513 в квартал 310 по 

регулационния план на гр. Разград улица „Кичево”. 

2. Кметът на Община Разград да предостави решението на 

Службата по геодезия, картография и кадастър гр. Разград и отдел 

„Териториално и селищно устройство” в Община Разград за сведение и 

изпълнение.  
3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр.Разград. 

 

СТАТИЯ 9 

 

Докладна записка от инж.Ценка Христова Таракчиева – Стефанова - 

зам.-кмет на Община Разград 

 

Относно:   Продажба   на имоти - частна общинска собственост  

чрез публичен търг с тайно наддаване по реда на Закона  за  

общинската собственост 

 

 Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Уважаема госпожо Таракчиева имате думата. 

 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 



 51 

Уважаема госпожо Председателстващ, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Със свое Решение №595.1 по Протокол №41/16.05.2003 година 

Общински съвет Разград реши да се извърши продажба по реда на Закона за 

общинската собственост на следните урегулирани поземлени имоти: 

 - Урегулиран поземлен имот №I-21, кв.4 по плана на Гарова 

промишлена зона  гр.Разград с площ от 4500,00 кв.м., актуван с АОС 

№867/07.05.2003 година, при граници: изток –обслужващ път, запад –път 

Разград –Кубрат, север – обслужващ път , юг – УПИ XLII-21. След влизане 

в сила на кадастралната карта на гр.Разград  имотът е с № 61710.506.21 и 

граници: поземлени имоти с №№ 61710.506.22, 61710.506.65, 61710.506.500, 

61710.11.35. 

 - Урегулиран поземлен имот №XLII-21, кв.4 по плана на Гарова 

промишлена зона гр.Разград с площ 1820,00кв.м., актуван с АОС 

№868/07.05.2003 година, при граници: изток-обслужващ път, запад – път 

Разград – Кубрат, север – УПИ №I-21, юг – парцел №II.След влизане в сила 

на кадастралната карта на гр.Разград имотът е с №61710.506.65 и граници: 

поземлени имоти с №№ 61710.506.22, 61710.506.74, 61710.506.500, 

61710.506.21. 

В тази връзка предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, 

чл.22, ал.1 от ЗМСМА, чл.8, ал.4, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 от Закона за 

общинската собственост, чл.26, ал.3, чл.27 и чл.28 от Наредба № 2 на 

Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с 

имоти и вещи-общинска собственост, предлагам проект за Решение Да се 

проведат публични търгове   с тайно наддаване за продажба на имоти-

частна общинска собственост, както следва и както току-що ви ги изброих 

двата имота. Виждате скицата.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Благодаря Ви госпожо Таракчиева. На екрана виждате границите на 

урегулираните имоти. Давам думата на Председателя на ПК по управление 

на общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол. 

Уважаеми господин Захариев, имате думата. 

 

Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги, 

В комисията беше разгледана докладната записка и с 11 гласа „ЗА”, 

без „против” и „въздържали се” се приема проекта за решение.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Уважаеми колеги, въпроси. Няма въпроси. Разисквания по проекта за 

решение. Няма. Прекратявам разискванията. Режим на гласуване. 
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Моля, общинските съветници които подкрепят проекта за решение, 

моля да гласуват.  

Господин Киров, моля да имате готовност за поименно гласуване.  

 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
25. 05. 2010 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов отсъства   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Георги Димитров Георгиев +   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова отсъства   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев отсъства   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Иво Иванов Хаджииванов +   

12. Калоян Руменов Монев +   

13. Камен Димитров Воденичаров +   

14. Миле Димитров Милев Не участва   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев Не участва   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

24. Радостин Георгиев Киров +   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев Не участва   

30. Стоянка Иванова Курдова отсъства   

31. Стоян Костадинов Стоянов +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  

 



 53 

РЕШЕНИЕ 

№ 698 

 

Община Разград  е собственик на имоти - частна общинска 

собственост, както следва: 

 - поземлен имот №61710.506.21 по кадастралната карта на 

гр.Разград с площ 4500,00кв.м., актуван с АОС № 867/07.05.2003 година 

/стар идентификатор УПИ I-21, кв.4/ и граници: поземлени имоти с 
№№ 61710.506.22, 61710.506.65, 61710.506.500, 61710.11.35. 

 -поземлен имот №61710.506.65 по кадастралната карта на 

гр.Разград с площ 1820,00 кв.м., актуван  с АОС № 868/07.05.2003 

година /стар идентификатор УПИ ХLII-21, кв.4/ и граници: поземлени 

имоти с №№ 61710.506.22, 61710.506.74, 61710.506.500, 61710.506.21. 

 Имотите са  включени за продажба в програмата за управление и 

разпореждане с имоти и вещи-общинска собственост за 2010 година. 

 Изготвени са пазарни оценки на имотите от Павлинка Йорданова 

– оценител на имоти, с рег.№ 100100301/14.12.2009 година на Камарата 

на независимите оценители, които са съответно 

45010,00лв./четиридесет и пет хиляди и десет лева/  и 

18220,00лв./осемнадесет хиляди двеста и двадесет лева/. 

 Съгласно удостоверение №0873/26.04.2010 година данъчната 

оценка на имот № 61710.506.21 е 40730,90лв. /четиридесет хиляди 

седемстотин и тридесет лева и деветдесет стотинки/. Съгласно 

удостоверение № 0872/26-04.2010 година данъчната оценка на имот № 

61710.506.65 е 16473,40 лв./шестнадесет хиляди четиристотин седемдесет 

и три лева и четиридесет стотинки/. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, ал.1 

от ЗМСМА, чл.8, ал.4, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 от Закона за общинската 

собственост, чл.26, ал.3, чл.27 и чл.28 от Наредба № 2 на Общински 

съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи-общинска собственост, Общински съвет Разград, след поименно 

гласуване, с 24 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма,  

 

РЕШИ: 

 

 1. Да се проведат публични търгове   с тайно наддаване за 

продажба на имоти-частна общинска собственост, както следва: 

 1.1.поземлен имот №61710.506.21 по кадастралната карта на 

гр.Разград с площ 4500,00кв.м., актуван с АОС № 867/07.05.2003 година 

/стар идентификатор УПИ I-21, кв.4/ и граници: поземлени имоти с 
№№ 61710.506.22, 61710.506.65, 61710.506.500, 61710.11.35, с  начална 

тръжна цена, определена от оценител на имоти в размер на 

45010,00лв./четиридесет и пет хиляди и десет лева/, без ДДС при 
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данъчна оценка в размер на е 40730,90лв. /четиридесет хиляди 

седемстотин и тридесет лева и деветдесет стотинки/. 

 1.2.поземлен имот №6170.506.65 по кадастралната карта на 

гр.Разград с площ 1820,00 кв.м., актуван  с АОС 868/07.05.2003 година 

/стар идентификатор УПИ ХLII-21, кв.4/ и граници: поземлени имоти с 
№№ 61710.506.22, 61710.506.74, 61710.506.500, 61710.506.21, с начална 

тръжна цена, определена от оценител на имоти в размер на 

18220,00лв./осемнадесет хиляди двеста и двадесет лева/, без ДДС и 

данъчна оценка в размер на 16473,40 лв./шестнадесет хиляди 

четиристотин седемдесет и три лева и четиридесет стотинки/  

 2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповеди и 

сключи договори въз основа на резултатите  от проведените  търгове. 
 3.Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 Настоящото решение подлежи на оспорване по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 10 

 

Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева - Стефанова   –  

зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Продажба на имот – частна общинска собственост на 

собственика на законно построена сграда в него. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Уважаема госпожо Таракчиева имате думата. 

 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 

Уважаема госпожо Председателстващ, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Община Разград е собственик на поземлен имот по кадстралната 

карта на гр.Разград. В имота се намира  сграда за търговия, собственост на 

„Агрохимконсулт – 3” ООД. Получена е молба от управителя на 

дружеството за закупуване  на имота, като собственик  на законна сграда в 

имот  - частна общинска собственост. Имота е с адрес, ул. „никола 

Икономов” №13 и е актуван с АОС №697/19.04.2010г.. Границите са 

описани в докладната. Пазарната оценка на имота е изготвена от 

лицензиран оценител на имоти и е в размер на 25 100,00 лева, данъчната 

оценка на имота е 6 325, 20 лв. Предвид проявения интерес за закупуване и 

на основание Закона за общинската собственост предлагам проект за 

вашето Решение: Да се извърши продажба на  имот- частна общинска 

собственост, представляващ поземлен имот с идентификатор по 
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кадстралната карта на гр.Разград, описан с площ 251,00 кв.м. с трайно 

предназначение на територията: урбанизирана, с начин на трайно ползване: 

за друг обществен обект, комплекс, с адрес ул.”Никола Икономов” 13 и 

АОС №697/19.04.2010г. с пазарна цена 25 100 лв. и данъчна оценка на 

имота е 6 325, 20 лв.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Благодаря Ви госпожо Таракчиева. 

Уважаеми господин Захариев – Председател на ПК по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол 

имате думата за решението на комисията.  

 

Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги, беше разгледана докладната записка и с 9 гласа 

„ЗА”, без „против” и въздържали се” се приема проекта за решение.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Благодаря Ви г-н Захариев. Колеги, на екрана виждате скицата къде се 

намира имота. 

Уважаеми колеги, въпроси. Няма въпроси. Становища, разисквания, 

изказвания. Няма. Режим на гласуване. 

Моля, общинските съветници които подкрепят проекта за решение, 

моля да гласуват.  

Уважаеми господин Киров, започваме поименното гласуване.  

 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
25. 05. 2010 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов отсъства   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Георги Димитров Георгиев +   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова отсъства   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев отсъства   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Иво Иванов Хаджииванов +   

12. Калоян Руменов Монев +   
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13. Камен Димитров Воденичаров +   

14. Миле Димитров Милев Не участва   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов Не участва   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

24. Радостин Георгиев Киров +   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев Не участва   

30. Стоянка Иванова Курдова отсъства   

31. Стоян Костадинов Стоянов +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 699 

 

„Агрохимконсулт – 3”ООД гр.Разград е собственик на законно 

построена сграда, съгласно договор за покупко – продажба от 

12.06.1997г. и анекс към него от 07.11.2001г. Сградата се намира в имот 

- частна общинска собственост, представляващ поземлен имот с 
идентификатор №61710.502.7222 по кадстралната карта на гр.Разград, с 
адрес ул.”Никола Икономов” 13, актуван с АОС №697/19.04.2010г., с 
граници имоти: 61710.502.7223; 61710.502.7179; 61710.502.7221; 

61710.502.7040 и 61710.502.7044. С молба с вх. №26-00-310.1/23.03.2010г., 
„Агрохимконсулт – 3” ООД гр.Рзград е заявило желание за закупуване 
на общинския имот. Молбата е разгледана от комисията по чл.2 от 

Наредба 2 на ОбС Разград, която е приела положително решение. 
Изготвена е пазарна оценка за имота от оценител на имоти  

Павлинка Йорданова – оценител на недвижими имоти,  с 
рег.№100100301/14.12.2009г. на Камарата на независимите оценители, 

която е в размер на 25100,00лв. (двадесет и пет хиляди и сто лева), без 
ДДС. Съгласно удостоверение с изх.№0662/06.04.2010г. данъчната 

оценка за имота е 6325,20лв. (шест хиляди триста двадесет и пет лева и 

двадесет стотинки). 
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  Предвид проявения интерес за закупуване и на основание  чл.21, 

ал.1, т.8 и чл.22, ал.1 от ЗМСМА, чл.35, ал.3 и чл.41 ал.2 от Закона за 

общинската собственост и чл.28а  от Наредба № 2 на Общински съвет 

Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост, Общински съвет Разград, след поименно 

гласуване, с 24 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

РЕШИ: 

 

1. Да се извърши продажба на  имот- частна общинска 

собственост, представляващ поземлен имот с идентификатор 

№61710.502.7222 по кадстралната карта на гр.Разград, одобрена със 
заповед №РД-18-37/10.03.2008г. на Изпълнителния директор на АГКК, с 
площ 251,00 кв.м., с трайно предназначение на територията: 

урбанизирана, с начин на трайно ползване: за друг обществен обект, 

комплекс, с адрес ул.”Никола Икономов” 13, актуван с АОС 

№697/19.04.2010г., с граници имоти: 61710.502.7223; 61710.502.7179; 

61710.502.7221; 61710.502.7040 и 61710.502.7044,  на собственика на 

законно построената в него сграда за търговия – „Агрохимконсулт – 3” 

ООД гр.Разград,  на пазарна цена 25100,00лв. (двадесет и пет хиляди и 

сто лева), без ДДС, определена от оценител на имоти, при данъчна 

оценка за имота 6325,20лв. (шест хиляди триста двадесет и пет лева и 

двадесет стотинки). 

2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор за продажба на имота, описан в т.1. 

3. Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящето решение подлежи на оспорване по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 11 

 

Докладна записка от Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община 

Разград 

Относно: Отдаване под наем на част от имот - публична 

общинска собственост чрез публичен търг с тайно наддаване по реда на 

Закона за общинската собственост. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Уважаема госпожо Таракчиева имате думата за пояснения. 

 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 
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Уважаема госпожо Председателстващ, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

С договор Община Разград е отдала под наем за временно и възмездно 

ползване на общински терен за поставяне на съоръжение – павилион за 

търговска дейност с обща площ 4.5 кв. м /четири цяло и пет десети 

квадратни метра/, находящ се в гр. Разград, на пл „Момина чешма”.  

Поради изтичане на максималния 5-годишен срок на договора на 

01.06.2010 г., на свое заседание  комисията по чл.2 на Наредба №2 на 

Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с 

имоти и вещи - общинска собственост, в съответствие с разпоредбите на 

Закона за общинската собственост и Наредба №2 на Общинския съвет 

Разград, е взела решение за провеждане на нов търг за отдаване под наем на 

общинския терен. В тази връзка след направено замерване на място в 

момента на заетата площ от павилиона и поставените допълнително 

съоръжения за продажба на закуски и на безалкохолни напитки сме 

увеличили площта на 12 кв.м. и предлагам проект за Решение: Да се 

проведе публичен търг с тайно наддаване по реда на глава седма от Наредба 

№2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане 

с имоти и вещи – общинска собственост, за отдаване под наем за срок от 5 

години на част от имот – публична общинска собственост, представляваща 

отредена площ от 4.5 кв. м. находящ се в гр. Разград, в североизточния край 

на пл. „Момина чешма”, при начална тръжна  месечна наемна цена, в 

размер на 54.59 лв.. Извинявайте аз се обърках, това е павилиона до магазин 

„Орел” . Това си е точно с такава квадратура за цветя, за продажба на цветя.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Благодаря Ви госпожо Таракчиева. 

Уважаеми господин Захариев – Председател на ПК по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол 

моля  за решението на комисията по този проект за решение.  

 

Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Комисията разгледа този проект за решение и с 9 гласа „ЗА”, без 

„против” и 1 – „въздържал се”, приема проекта за решение.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги, въпроси. Няма въпроси. Мнения,становища, 

предложения. Няма. Режим на гласуване. 

Моля, общинските съветници които подкрепят проекта за решение, 

моля да гласуват.  

Господин Киров, започваме поименното гласуване.  

 

С П И С Ъ К 
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на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
25. 05. 2010 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов отсъства   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Георги Димитров Георгиев +   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова отсъства   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев отсъства   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Иво Иванов Хаджииванов +   

12. Калоян Руменов Монев +   

13. Камен Димитров Воденичаров +   

14. Миле Димитров Милев Не участва   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз Не участва   

23. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

24. Радостин Георгиев Киров +   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев Не участва   

30. Стоянка Иванова Курдова отсъства   

31. Стоян Костадинов Стоянов +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 700 
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С договор №146/07.06.2005 г. Община Разград е отдала под наем 

за временно и възмездно ползване на общински терен за поставяне на 

съоръжение – павилион за търговска дейност с обща площ 4.5 кв. м 

/четири цяло и пет десети квадратни метра/, находящ се в гр. Разград, 

на пл „Момина чешма”.  

Поради изтичане на максималния 5-годишен срок на договора 

на 01.06.2010 г., на свое заседание  комисията по чл.2 на Наредба №2 на 

Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с 
имоти и вещи - общинска собственост, е взела решение за провеждане 
на нов търг за отдаване под наем на общинския терен. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 от 

ЗМСМА, чл.14, ал.7 от Закона за общинската собственост и чл.15, ал.1 

от Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление 
и разпореждане с имоти и вещи - общинска собственост, Общинският 

съвет Разград, след поименно гласуване, с 24 гласа „ЗА”, „против” – 

няма, „въздържали се” – няма, 

 

РЕШИ: 

 

1. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване по реда на 

глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, за 

отдаване под наем за срок от 5 години на част от имот – публична 

общинска собственост, представляваща отредена площ от 4.5 кв. м 

/четири цяло и пет десети квадратни метра/, находящ се в гр. Разград, в 

североизточния край на пл. „Момина чешма”, при начална тръжна  

месечна наемна цена, в размер на 54.59 лв. /петдесет и четири лева и 

петдесет и девет стотинки/ и с условие, че частта от имота е за 

поставяне на преместваем обект за търговска дейност с цветя. 

2. Задължава кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор въз основа на резултатите от проведения търг. 
3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград.  

 

 Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград” 

 Госпожо Председателстващ, процедура: 

 От името на групата общински съветници „Социалдемократи за 

Разград” моля за 15 минути почивка. 

 

 Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 
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 Колеги, постъпило е предложение съгласно Правилника, обявявам 15 

минути почивка. В 16.10 часа започва работа Общинския съвет. 

 

Уважаеми колеги , ПРОДЪЛЖАВА ЗАСЕДАНИЕТО на Общинския 

съвет. Има кворум в залата.  

 

СТАТИЯ 12 

 

Докладна записка от Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община 

Разград 

Относно: Отдаване под наем на част от имот - публична 

общинска собственост чрез публичен търг с тайно наддаване по реда на 

Закона за общинската собственост. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Уважаема госпожо Таракчиева, ще моля да вземете отношение и да 

поясните за съветниците и за гражданите проекта за решение, който 

внасяте.   

 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 

Уважаема госпожо Председателстващ, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

С Решение №103 от 2004 г. на Общинския съвет Разград, Община 

Разград е отдала под наем с договор №99/01.06.2004 г. за временно и 

възмездно ползване на общински терен за поставяне на съоръжение – 

павилион за търговска дейност, находящ се в гр. Разград, на паркинга до 

джамията „Ибрахим паша”.  

Поради изтичане срока на договора в Община Разград е постъпила 

молба от собственика на ЕТ “Ивайло Неделчев” гр. Разград с искане за 

удължаване срока на договора за наем.  

Молбата е разгледана на заседание на комисията по чл.2 на Наредба 

№2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане 

с имоти и вещи - общинска собственост, която съгласно разпоредбите на 

Закона за общинската собственост и Наредба №2 на Общински съвет 

Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи - 

общинска собственост е приела решение за  провеждане на нов търг за 

отдаване под наем на общинския терен, поради невъзможност за неговото 

удължаване, тъй като е изтекъл максималния 5-годишен срок.  

В тази връзка предлагам проект за решение: Да се проведе публичен 

търг с тайно наддаване по реда на глава седма от Наредба №2 на Общински 

съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост, за отдаване под наем за срок от 5 години на част от 

имот – публична общинска собственост, представляваща отредена площ от 
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12 кв. м. в гр. Разград, на паркинга до джамията „Ибрахим паша”, при 

начална тръжна  месечна наемна цена, в размер на 145.56 лв. с условие, че 

частта от имота е за поставяне на преместваем обект за търговска дейност с 

тютюневи изделия, автомати за кафе, безалкохолни напитки и пакетирани 

захарни изделия. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Благодаря Ви уважаема госпожо Таракчиева. 

Председателя на ПК по управление на общинската собственост, 

приватизация и следприватизационен контрол – 

Уважаеми господин Захариев, имате думата.  

 

Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги, комисията разгледа предложената докладна записка  

и с 6 гласа „ЗА”, без „против” и без  „въздържали се”, приема проекта за 

решение.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги, имате ли въпроси по проекта за решение?  

Няма. Изказвания, становища, дебати по проекта. Няма. Прекратявам 

разискванията и пристъпваме към процедура на гласуване.  

Моля, общинските съветници които подкрепят проекта за решение, 

моля да го подкрепят с гласуване.  

Уважаеми господин Киров, започваме поименно гласуване, съгласно 

изискванията на ЗМСМА.  

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
25. 05. 2010 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов отсъства   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Георги Димитров Георгиев +   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова отсъства   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Иво Иванов Хаджииванов +   

12. Калоян Руменов Монев +   
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13. Камен Димитров Воденичаров +   

14. Миле Димитров Милев +   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

24. Радостин Георгиев Киров +   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова отсъства   

31. Стоян Костадинов Стоянов +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 701 

 

С Решение №103/26.04.2004 г. на Общинския съвет Разград, 

Община Разград е отдала под наем с договор №99/01.06.2004 г. за 

временно и възмездно ползване на общински терен за поставяне на 

съоръжение – павилион за търговска дейност, находящ се в гр. Разград, 

на паркинга до джамията „Ибрахим паша”.  

Поради изтичане срока на договора на 03.05.2010 г. и 

прекратяването на неговото действие и невъзможността за неговото 

продължаване с оглед изтекъл максимален съгласно ЗОС  петгодишен 

срок, комисията по чл. 2 на Наредба №2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи - общинска 

собственост, е приела решение за провеждане на нов търг за отдаване 
под наем на общинския терен. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 от 

ЗМСМА, чл.14, ал.7 от Закона за общинската собственост и чл.15, ал.1, 

ал. 2 и ал. 3 от Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи - общинска собственост, 

Общинският съвет Разград, след поименно гласуване, с 28 гласа „ЗА”, 

„против” – няма, „въздържали се” – няма,  
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РЕШИ: 

 

1. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване по реда на 

глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, за 

отдаване под наем за срок от 5 години на част от имот – публична 

общинска собственост, представляваща отредена площ от 12 кв. м 

/дванадесет квадратни метра/, находящ се в гр. Разград, на паркинга до 

джамията „Ибрахим паша”, при начална тръжна  месечна наемна цена, 

в размер на 145.56 лв. /сто четиридесет и пет лева и петдесет и шест 

стотинки/ и с условие, че частта от имота е за поставяне на 

преместваем обект за търговска дейност с тютюневи изделия, автомати 

за кафе, безалкохолни напитки и пакетирани захарни изделия. 

2. Задължава кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор въз основа на резултатите от проведения търг. 
3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград.  

 

СТАТИЯ 13 

 

Докладна записка от инж.Ценка Христова Таракчиева-Стефанова – 

зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Промяна на договора за безвъзмездно управление на 

част от имот- публична общинска собственост между Община Разград и 

“Ресурсен център за подпомагане на интегрираното обучение  и 

възпитание на деца и ученици със специални образователни  

потребности- гр. Разград”. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Уважаема госпожо Таракчиева, имате думата за пояснения на проекта 

за решение. 

 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви. 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

 Уважаема госпожо Председателстващ, 

 На 11.04.2010 год. е изтекъл тригодишния срок на договора, с който 

Община Разград е предоставила безвъзмездно за управление на “Ресурсен 

център за подпомагане на интегрираното обучение  и възпитание на деца и 
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ученици със специални образователни  потребности-гр.Разград” част от 

имот–публична общинска собственост, представляваща четири помещения 

и санитарен възел с обща застроена площ от 83,61кв.м  от партерния етаж 

на блок „Г” на сградата на Общежитие за средношколци. По този повод и 

във връзка с разширяване дейността на Ресурсен център–Разград и 

нарасналия брой деца и ученици със специални образователни потребности 

в Община Разград е получено писмо  от директора на Центъра с искане за 

удължаване срока на договора и предоставяне на допълнително помещение 

от партерния етаж на блок „Г” на сградата на Общежитие за средношколци. 

 Предвид гореизложеното предлагам проект за Решение: Удължава с 

две години срока на договор №106/11.04.2007 год. за безвъзмездно 

управление между Община Разград и “Ресурсен център -гр. Разград” на част 

от имот-публична общинска собственост, представляваща : 

- две помещения  и санитарен възел, със застроена площ от 56,31 кв.м от 

източната част на партерния етаж на блок “Г” на сградата,  

- две помещения, със застроена площ от 27,30 кв.м от западната част на 

партерния етаж на блок “Г” на сградата и т.2. Предоставя безвъзмездно за 

управление за срок до 11.04.2012 г. на помещение със застроена площ от 

27,95 кв.м от западната част на партерния етаж на същата сграда. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Благодаря Ви уважаема госпожо заместник кмет. Думата има 

Председателя на ПК по управление на общинската собственост, 

приватизация и следприватизационен контрол – господин Захариев. 

 

Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги, с 9 гласа „ЗА”, без „против” и без  „въздържали се”, 

комисията одобрява проекта за решение.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Уважаеми колеги, чухте пълната подкрепа от комисията. Имате 

думата за въпроси. Няма въпроси. Мнения, предложения, разисквания в 

зала. Няма. Прекратявам разискванията. Режим на гласуване.   

Моля, общинските съветници които подкрепят проекта за решение, 

моля да го подкрепят с гласуване.  

Уважаеми господин Киров, моля да имате готовност за поименно 

гласуване. 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
25. 05. 2010 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 
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1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов отсъства   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Георги Димитров Георгиев +   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова отсъства   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Иво Иванов Хаджииванов +   

12. Калоян Руменов Монев +   

13. Камен Димитров Воденичаров +   

14. Миле Димитров Милев +   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

24. Радостин Георгиев Киров +   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова отсъства   

31. Стоян Костадинов Стоянов +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 702 

 

Община Разград е собственик, съгласно АОС №261/1997 год. на 

имот-публична общинска собственост-Общежитие за средношколци. За 

част от него, представляваща четири помещения и санитарен възел с 
обща застроена площ от 83,61кв.м  от партерния етаж на блок „Г” на 

сградата  има сключен договор за безвъзмездно управление на част от 

имот- публична общинска собственост между Община Разград и 

“Ресурсен център за подпомагане на интегрираното обучение  и 



 67 

възпитание на деца и ученици със специални образователни  

потребности-гр.Разград”, чийто тригодишен срок  е изтекъл. С писмо 

вх.№74-00-17.1/12.04.2010 год. на директора на центъра е отправено 

искане за удължаване срока на договора и предоставяне на 

допълнително помещение в западната част от партерния етаж на блок 

„Г” на сградата на Общежитие за средношколци.  

Предвид  гореизложеното,  както и на основание  чл.21, ал.1, т.8, 

чл.22, ал.1 от ЗМСМА, чл.12, ал.3 и ал.4 и чл. 14, ал. 7  от Закона за 

общинската собственост и чл.14, ал.3  и чл. 15, ал. 1 от Наредба № 2 на 

Общински съвет Разград  за придобиване, управление и разпореждане с 
имоти и вещи – общинска собственост и писмо с вх.№74-00-

17.1/12.04.2010 год. на директора на РЦПИОВДУСОП-гр.Разград,  

Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 28 гласа „ЗА”, 

„против” – няма, „въздържали се” – няма,  

 

РЕШИ : 

 

 1.Удължава с две години срока на договор №106/11.04.2007 год. за 

безвъзмездно управление между Община Разград и “Ресурсен център за 

подпомагане на интегрираното обучение  и възпитание на деца и 

ученици със специални образователни  потребности-гр.Разград” на 

част от имот-публична общинска собственост-Общежитие за 

средношколци с адрес:гр.Разград, ул.Н.Й.Вапцаров №10, 

представляваща : 

• две помещения  и санитарен възел, със застроена площ от 56,31 

кв.м от източната част на партерния етаж на блок “Г” на 

сградата, при граници на частта от имота: север-помещение, юг-
помещение, запад-коридор; 

• две помещения, със застроена площ от 27,30 кв.м от западната 

част на партерния етаж на блок “Г” на сградата, при граници на 

частта от имота: север-проход, юг-помещение, изток –коридор, 

запад-тревни площи. 

          2. Предоставя безвъзмездно за управление за срок до 11.04.2012 г. 
на Ресурсен център за подпомагане на интегрираното обучение  и 

възпитание на деца и ученици със специални образователни  

потребности-гр.Разград част от имот - публична общинска собственост-

Общежитие за средношколци с адрес:гр.Разград, ул.Н.Й.Вапцаров №10, 

представляваща: 

• помещение със застроена площ от 27,95 кв.м от западната част на 

партерния етаж на блок “Г” на сградата, при граници на частта 

от имота:север-помещение, юг-помещение, изток –коридор, запад-

тревни площи. 
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3. Задължава кмета на Община Разград да сключи анекс към 

договор №106/11.04.2007 год. във връзка с  предоставеното 

безвъзмездно управление  на частта от имота, описана в т.1 и т. 2.  

4. Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград  и Областния управител на Област Разград  в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 14 

 

Докладна записка от Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община 

Разград 

Относно: Удължаване срока на договора за отдаване под наем на 

част от имот – частна общинска собственост – помещение №38Б, 

намиращо се на трети етаж в сградата на бул. „България” №21 в гр. 

Разград. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Уважаема госпожо Таракчиева, имате думата за пояснения на проекта 

за решение. 

 

Г-жа Ценка Таракчиева - зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви. 

Уважаема госпожо Председателстващ, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

 На 04.06.2007 г. е сключен договор за наем за срок от 3 години между 

Община Разград и Мюкерям Мехмед Нури за помещение №38Б, намиращо 

се на трети етаж в сградата на бул. „България” №21. Същото се използва за 

шивашко ателие. Наемателката е изрядна в плащанията и няма задължения 

към Община Разград. Същата със свое искане от 22.04. 2010 г. е пожелала 

удължаване срока на договора до максимално допустимия. Искането е 

разгледано на заседание на комисията по чл.2 от Наредба №2 на Общински 

съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост, която е решила срока на договора да бъде удължен с 

три години.  

В тази връзка предлагам проект за решение: Продължава с 3 години 

срока на договора за наем от 04.06.2007 г., сключен между Община Разград 

и Мюкерям Мехмед Нури, за отдаване под наем на помещение №38Б с 

площ от 18,42 кв.м., намиращо се на трети етаж в сградата на бул. 

„България” №21 в гр. Разград, считано до 05.06.2013 г. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 
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Благодаря Ви уважаема госпожо Таракчиева. Председателя на ПК по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол – имате думата уважаеми господин Захариев . 

 

Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги, със 7 гласа „ЗА”, без „против” и без  „въздържали 

се”, комисията приема проекта за решение.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Благодаря Ви. Уважаеми колеги, въпроси. Няма въпроси. Мнения, 

разисквания и предложения. Няма. Прекратявам разискванията. Режим на 

гласуване.   

Моля, общинските съветници които подкрепят проекта за решение, 

моля да го подкрепят с гласуване.    

Уважаеми колеги, поименно гласуване, изискване на ЗМСМА.   

 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
25. 05. 2010 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов отсъства   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Георги Димитров Георгиев +   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова отсъства   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Иво Иванов Хаджииванов +   

12. Калоян Руменов Монев +   

13. Камен Димитров Воденичаров +   

14. Миле Димитров Милев +   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   
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23. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

24. Радостин Георгиев Киров +   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова отсъства   

31. Стоян Костадинов Стоянов +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 703 

 

На 04.06.2007 г. е сключен договор за наем за срок от 3 години 

между Община Разград и Мюкерям Мехмед Нури за помещение №38Б, 

намиращо се на трети етаж в сградата на бул. „България” №21 в гр. 

Разград, считано до 05.06.2010 г. С писмо с вх. №94-М-54.1/28.04.2010 г. 
наемателката, която е изрядна в плащанията и няма задължения към 

Община Разград, иска удължаване на срока на договора до максимално 

допустимия. Искането е разгледано на заседание на комисията по чл.2 

от Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление 
и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, която е 
решила срока на договора да бъде удължен с три години.  

Във връзка с гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и 

чл.22, ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл.14, ал.3 от Закона за общинската собственост, чл.17, 

ал.4 от Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост и 

искане от Мюкерям Мехмед Нури с вх. №94-М-54.1/28.04.2010 г., 
Общинският съвет, след поименно гласуване, с 28 гласа „ЗА”, „против” 

– няма, „въздържали се” – няма,  

 

РЕШИ: 

 

1. Продължава с 3 години срока на договора за наем от 04.06.2007 

г., сключен между Община Разград и Мюкерям Мехмед Нури, за 

отдаване под наем на помещение №38Б с площ от 18,42 кв.м., 

намиращо се на трети етаж в сградата на бул. „България” №21 в гр. 

Разград, считано до 05.06.2013 г. 



 71 

2. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи анекс към договора за наем от 04.06.2007 г. при условията на 

т.1.  

3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7 – дневен срок от 

приемането му. 

Решението подлежи на оспорване в срока по 

Административнопроцесуалния кодекс пред Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 15 

 

Докладна записка от Кина Дякова - Зам. кмет на Община Разград 

Относно: Преобразуване на Целодневна детска градина с. 
Балкански в полудневна детска градина. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Уважаема госпожо Дякова, имате думата.  

 

Г-жа Кина Дякова - зам.-кмет на Община Разград 

Уважаема госпожо Председателстващ, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

На вашето внимание е докладна записка свързана с преобразуването 

на Целодневна детска градина с. Балкански в полудневна. Изложените 

мотиви са ясни – намален брой на децата. Посочено е, че родените в селото 

деца през периода 2004 – 2007 година са седем, а съгласно Наредба № 7 на 

Министерството на образованието и науката в Целодневна детска градина 

трябва да имаме 12 деца. За да спазим изискванията на Наредбата предлагам 

на вашето внимание да бъде преобразувана Целодневна детска градина в с. 

Балкански в Полудневна, за която изисквания минимум деца е 6.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Благодаря Ви госпожо Дякова. Председателя на ПК по образование и 

наука – Уважаеми господин Воденичаров, моля за решението на 

постоянната комисия след разглеждане. 

 

Г-н Камен Воденичаров – Председател на ПК 

Докладната записка беше разгледана на заседание на комисията на 

15.05. 2010 г. и с 8 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се”, същата беше 

подкрепена. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Благодаря Ви. 
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Уважаеми колеги, въпроси. Има ли въпроси? Няма. Разисквания по 

проекта за решение, който се внася. Няма. Режим на гласуване. Моля, 

общинските съветници които подкрепят проекта за решение, моля да 

гласуват.  

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 704 

 

Целодневната детска градина в  с. Балкански работи с една 

смесена възрастова група.  

Съгласно чл. 2, ал. 7 от Наредба № 7 от 29.12.2000 г. на МОН за 

определяне броя на паралелките и групите и  броя на учениците и на 

децата в паралелките и в групите на училищата, детските градини и 

обслужващите звена, средната месечна посещаемост се наблюдава за 

период не по-малък от два последователни месеца, а съгласно чл. 2, ал. 

8 на същата наредба при недостатъчен брой деца с решение на 

общинския съвет в населеното място се формира само една група в 

полудневна детска градина с минимум 6 деца. 

През последните години се наблюдава тенденция към намаляване 
броя на децата, посещаващи детската градина в с. Балкански. 

Причините са ниската раждаемост и миграционните причини. По 

информация на ГРАОН Разград, родените в селото деца през периода 

2004-2007 година са седем. Тенденцията към намаляване на 

раждаемостта е трайна и трудно може да се преодолее. 
Средната месечна посещаемост в ЦДГ с. Балкански от септември 

2009г. до март 2010г. е 6 деца и е недостатъчна за съществуването на 

целодневна група съгласно изискуемия минимум – 12 деца, определен в 

Наредба  № 7 от 29.12.2000 г. на МОН .   

Във връзка с гореизложеното, на основание чл. 21, ал. 1, т. 23, във 

връзка с чл. 17, ал. 1, т. 3 от ЗМСМА, чл. 10, ал. 7 от ЗНП, чл. 15, ал. 1 от 

ППЗНП, във връзка с чл. 2, ал. 7 и ал. 8 от Наредба №7 от 29.12.2000 г. 
на МОН за определяне броя на паралелките и групите и  броя на 

учениците и на децата в паралелките и в групите на училищата, 

детските градини и обслужващите звена , Общински съвет Разград, с 24 

гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 1,  

 

РЕШИ: 

 

1.Общински съвет Разград преобразува ЦДГ с. Балкански в 

Полудневна детска градина, считано от 01.06.2010 г. 
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2.Възлага на кмета на Общината да издаде заповед за 

преобразуване на ЦДГ в с.Балкански  в  Полудневна детска градина 

3.Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и областен управител на Област Разград в седемдневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК през 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 16 

 

Докладна записка от  Кина Дякова– зам. - кмет на Община Разград 

Относно: Подновяване на наемни правоотношения за отдадени 

под наем жилищни имоти – частна общинска собственост. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Уважаема госпожо Дякова, имате думата за разяснения по проекта за 

решение. 

 

Г-жа Кина Дякова– зам. - кмет на Община Разград 

Уважаема госпожо Председателстващ, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Към настоящия момент са изтекли сроковете на договорите за наем в 

рамките на десетте години на 10 наематели на жилищни имоти – частна 

общинска собственост. Същите са подали молби за продължаване срока на 

договорите. 

Комисията по чл. 3 от Наредба № 17 на Общински съвет Разград за 

условията и реда за установяване жилищните нужди на граждани, 

настаняване под наем и продажба на общински жилища разгледа 

подадените молби и установи, че лицата отговарят на условията за 

предоставяне под наем на общински жилища и към настоящия момент 

нямат неразплатени задължения.  

Съгласно Наредба №17 ако тези наематели отговарят на условията за 

настаняване в общински жилища може да бъде предложено на Общинския 

съвет подновяване на наемните отношения. След разглеждане на молбите и 

обстоятелствата на наемателите желаещи да бъдат подновени 

правоотношенията им Комисията предлага на вашето внимание 

подновяване на наемните правоотношения с посочените наематели като за 

двама от тях е посочен вариант за пренастаняване в по – малко по размер 

жилище. Ако това не е възможно да се случи, да се използват разпоредбите 

на чл.13, ал.5 от Наредба № 17 за повишен наем за останалата площ, която 

би следвало да бъде ползвана от по – голямо семейство.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 
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Благодаря Ви уважаема госпожо Дякова. Председателя на ПК по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол – Уважаеми господин Захариев, моля за 

резултата след проведено заседание . 

 

Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги, с 11 гласа „ЗА”, без „против” и без  „въздържали 

се”, комисията подкрепя  проекта за решение.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Благодаря Ви. Уважаеми колеги, въпроси към вносителя.  

Имате думата г-н Иво Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Моя въпрос към вносителя е: може ли да ми каже вносителят тези 

хора от колко години са наематели на общинско жилище?  

Примерно,  първия Азми Ахмедов Хюсеинов; Мая Михайлова Коч, 

така десетте човека, колко пъти са им подновявани договорите и от кога са 

наематели?   

И също така – каква цена месечна за наем плащат?  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Уважаеми колеги, други въпроси? Няма други въпроси.  

Уважаема госпожо Дякова, имате думата за отговор на поставените 

въпроси.  

 

Г-жа Кина Дякова– зам. - кмет на Община Разград 

В обстоятелствената част на докладната сме записали, че са изтекли 

сроковете на договорите за наем в рамките на десетте години. Длъжни сме, 

след изтичане на този срок да поставим на вниманието на Общинския съвет 

подновяването на правоотношенията. Мога да Ви дам точна справка за 

наемите, които плащат, на за съжаление не са тук при мен, а са в стаята на 

петия етаж. Ако искате мога да взема наемите и да Ви ги издиктувам за 

всеки един поотделно.  

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

/ Задава някакъв въпрос, но не се чува тъй като не говори на 

микрофон/ 

 

Г-жа Кина Дякова– зам. - кмет на Община Разград 
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Значи, ние в момента говорим за 10 годишни договори, които в 

момента са приключили.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Благодаря госпожо Дякова. Други въпроси има ли колеги?  

Няма други въпроси. Разисквания по проекта за решение. Имате 

думата г-н Иво Хаджииванов.  

 

Г-н Иво Хаджииванов – ПП „Атака” 

Коментар само. Явно е допусната техническа грешка – адресът 

специално, защото и аз живея в блок „Строител” не е така, както е посочен 

тук. Общината все пак трябва да е наясно, че входовете вече не са 7, 9, 14, а 

са А, Б и т.н. Предполагам, че ще се коригира. Техническа е грешката, не е 

нещо съществено.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Госпожо Дякова. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Това е административния адрес, с който ние разполагаме. Мога да 

направя справка.  

 

Г-н Иво Хаджииванов – ПП „Атака” 

Аз вече съм правил справка. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Други становища? 

Няма. Уважаеми колеги, общинските съветници, които подкрепят 

проекта за решение, моля да го подкрепят с гласуване.  

Уважаеми колеги, поименно гласуване.   

 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
25. 05. 2010 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов отсъства   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Георги Димитров Георгиев +   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова отсъства   
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7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев отсъства   

9. Иво Борисов Димитров  +  

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Иво Иванов Хаджииванов +   

12. Калоян Руменов Монев   + 

13. Камен Димитров Воденичаров +   

14. Миле Димитров Милев +   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков   + 

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

24. Радостин Георгиев Киров +   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова отсъства   

31. Стоян Костадинов Стоянов +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 705 

 

 На основание настанителни заповеди и сключени договори в 

общински жилища са настанени следните наематели: 

1. Азми Ахмедов Хюсеинов - наемател на общинско жилище в 

гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.9, вх.В, жилище № 12 с договор от 10.05.2000 

г. 
2. Мая Михайлова Коч - наемател на общинско жилище в 

гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.9, вх.В, жилище № 19 с договор от 10.05.2000 

г. 
3. Петранка Стоянова Стоянова - наемател на общинско 

жилище в гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.10, вх.Г, жилище № 22 с договор 

от 10.05.2000 г. 
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4. Петя Бончева Георгиева - наемател на общинско жилище в 

гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.11, вх.В, жилище № 8 с договор от 25.05.2000 

г. 
5. Марийка Великова Русева - наемател на общинско жилище 

в гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.11, вх.В, жилище № 17 с договор от 

09.05.2000 г. 
6. Силвия Бобева Захариева - наемател на общинско жилище в 

гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.12, вх.Е, жилище № 2 с договор от 11.05.2000 

г. 
7. Пенко Петков Петков - наемател на общинско жилище в 

гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.24, вх.Б, жилище № 13 с договор от 

16.05.2000 г. 
8. Боряна Иванова Бобева - наемател на общинско жилище в 

гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.26, вх.Б, жилище № 6 с договор от 09.05.2000 

г. 
9. Георги Стоянов Иванов - наемател на общинско жилище в 

гр.Разград, ул.”Н.Пенев” 46, бл.”Строител”, вх.9, жилище № 7 с договор 

от 09.05.2000 г. 
10. Садия Вели Гропова - наемател на общинско жилище в 

гр.Разград, ул.”Н.Пенев” 48, бл.”Строител”, вх.14, жилище № 2 с 
договор от 09.05.2000 г. 
 Поради изтичане срока за настаняване наемателите са подали 

молби за подновяване на наемните правоотношения. Молбите са 

разгледани от комисията по чл.3 от Наредба № 17 на Общински съвет 

Разград за условията и реда за установяване жилищните нужди на 

граждани, настаняване под наем и продажба на общински жилища, 

която е преценила, че наемателите отговарят на условията на чл.5, ал.1 

за настаняване под наем в общински жилища. На основание чл.21, ал.1, 

т.8 и чл.22, ал.1 от ЗМСМА, чл.46, ал.4 от ЗОС и чл.18, ал.4 от Наредба 

№ 17 на Общински съвет Разград за условията и реда за установяване 
жилищните нужди на граждани, настаняване под наем и продажба на 

общински жилища, Общинският съвет, след поименно гласуване, с 25 

гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 2, 

 

РЕШИ: 

 

1. Подновява наемните правоотношения с наематели на 

жилищни имоти – частна общинска собственост, както следва: 

1. Азми Ахмедов Хюсеинов /двучленно семейство/ - наемател 

на общинско жилище в гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.9, вх.В, жилище № 

12, двустаен разширен апартамент. 

2.  Мая Михайлова Коч - наемател на общинско жилище в 

гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.9, вх.В, жилище № 19. 
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3.  Петранка Стоянова Стоянова - наемател на общинско жилище 
в гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.10, вх.Г, жилище № 22. 

4.  Петя Бончева Георгиева - наемател на общинско жилище в 

гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.11, вх.В, жилище № 8. 

5.  Марийка Великова Русева - наемател на общинско жилище в 

гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.11, вх.В, жилище № 17. 

6.  Силвия Бобева Захариева - наемател на общинско жилище в 

гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.12, вх.Е, жилище № 2. 

7.  Пенко Петков Петков /двучленно семейство/ - наемател на 

общинско жилище в гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.24, вх.Б, жилище № 13, 

тристаен апартамент. 

8.  Боряна Иванова Бобева - наемател на общинско жилище в 

гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.26, вх.Б, жилище № 6. 

9.  Георги Стоянов Иванов - наемател на общинско жилище в 

гр.Разград, ул.”Н.Пенев” 46, бл.”Строител”, вх.9, жилище № 7. 

10. Садия Вели Гропова - наемател на общинско жилище в 

гр.Разград, ул.”Н.Пенев” 48, бл.”Строител”, вх.14, жилище № 2. 

 2. Поради настъпили промени в жилищната нужда, съгласно 

предвидените в чл.13 от Наредба 17 норми за жилищно задоволяване, 
на наемателите по т.1.1 и т.1.7 да бъдат предоставени за ползване 
гарсониери или да се приложат разпоредбите на чл.13, ал.5 от Наредба 

17. 

3. Възлага на кмета на Община Разград да издаде настанителни 

заповеди за 3 /три/ години на наемателите по точка 1 и сключи 

договори за отдаване под наем. 

4. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на 

Община Разград и Областен управител на Област Разград, в 7-дневен 

срок от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр.Разград. 

 

СТАТИЯ 17 

 

Докладна записка от   Денчо Стоянов Бояджиев  -  кмет на Община 

Разград, внесена по извънреден способ 

Относно: Участие на представител на Община Разград в Общо 

събрание на акционерите на МБАЛ”Свети Иван Рилски” – Разград АД 

гр. Разград. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Уважаеми господин Бояджиев, имате думата. Заповядайте. 

 

Г-н Денчо Бояджиев  -  кмет на Община Разград 
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Уважаема госпожо Председателстващ, 

Дами и господа общински съветници, 

Както ви зачетах и при мотивите за да се включи в дневния ред тази 

докладна записка - На 18.05.2010 г. до кмета на Общината е получено писмо, 

от Председателя на Съветът на директорите при  МБАЛ”Свети Иван 

Рилски” – Разград АД гр. Разград за  свикване на  редовно годишно Общо 

събрание на акционерите на дружеството, насрочено за 14.06.2010г., което 

налага и необходимостта от определяне на представител на Община Разград 

като акционер в Общото  събрание за участие в Общото събрание.  

Предвид гореизложеното предлагам да приемете решение, с което да 

упълномощите представител да представлява Община Разград в качеството 

й на акционер в МБАЛ”Свети Иван Рилски” – Разград АД гр. Разград, при 

провеждане на редовно годишно Общо събрание на акционерите на 

дружеството на 14.06.2010 год.    от 11.30 часа в библиотеката на лечебното 

заведение. И съответно да възложите по какъв начин да гласува този 

представител отделните решения от дневния ред на Общото събрание.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Уважаеми колеги, тази докладна записка влезе по извънреден способ, 

не е разглеждана в постоянните комисии. Имате думата за предложения за 

представител на Общината. Господин Хамид. / Реплики от залата/ Да. 

Имате думата за въпроси. Извинявайте г-н Хамид. Господин Монев. 

 

Г-н Калоян Монев – ПП „БСП” 

Аз имам едно питане към вносителя: Така ли са предложени в 

писмото на МБАЛ „Свети Иван Рилски” проекторешенията?  

Примерно проекторешение: Общото събрание избира и назначава 

предложения дипломиран експерт – счетоводител; Второ – приема 

предложената промяна на капитала; промяна на устава; промяна на състава 

на Съвета на директорите, без да е опоменато персонално и конкретно за 

какво иде реч.  

 

Г-н Денчо Бояджиев  -  кмет на Община Разград 

Значи те са опоменати. Това са проектите за решения, които внася 

Съвета на директорите. / Свободни разговори в зала без микрофон / 

 

Г-н Иво Илиев – ПП „ДПС 

Как ще упълномощим нашия представител да гласува, без да знаем за 

какво? 

 

Г-н Денчо Бояджиев  -  кмет на Община Разград 

Значи, ето го писмото, което е подписано от д-р Румен Русанов, който 

е Председател на Съвета на директорите и тук е описан дневния ред.   
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Г-н Калоян Монев – ПП „БСП” 

Пише ли капитала примерно на колко се променя?  

 

Г-н Денчо Бояджиев  -  кмет на Община Разград 

Не. 

 

Г-н Иво Илиев – ПП „ДПС 

Нашият процент ще падне ли?  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Моля, за ред в залата.  

 

Г-н Денчо Бояджиев  -  кмет на Община Разград 

Има ли увеличение. Ние като не си внасяме, естествено че пада. 

Поначало нашият дял говоря на Общините е миноритарен, той е 49% до 

този момент от капитала на дружеството. 51 % е държавното участие. 

Увеличението, това което ще влезе като увеличаване и като печалба с 

увеличаване на капитала на практика увеличава дела на държавата, но не и 

нашия.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Имате думата г-н Иво Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров – ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Тук в проекта за решение в докладната записка пише: Материалите 

свързани с дневния ред на събранието са на разположение на акционерите 

на адреса на  управление на дружеството ул.”Коста Петров” № 2, всеки 

работен ден от 09.00 до 15.00 часа. 

Та въпроса ми е: Някой от общинска администрация ходи ли от 09.00 

до 15.00 часа след като сте получили това писмо и до днешното заседание за 

да се запознае с документите, които са на разположение на акционерите, 

където ще се намерят всички отговори на поставените тук в залата въпроси?  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Благодаря. Има думата г-н Илиев. 

 

Г-н Иво Илиев – ПП „ДПС” 

И аз само като въпрос или като разсъждение: Значи, ако Болницата си 

вдига капитала ние всяка година това което купуваме не може ли да се 

включи като вноска на общинска администрация за да си запазим процента? 

Така или иначе им купуваме машини за хемодиализа и други неща. 
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Наистина както казва г-н Иво Димитров трябваше да се запознаем с тези 

документи, за да знаем как да реагира нашият представител.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Благодаря Ви. Други въпроси?  

 

Г-н Денчо Бояджиев  -  кмет на Община Разград 

Имахме доброто желание, питахме в администрацията, категорични 

бяха, че те не дават документи от Общото събрание. Всичко трябва да се 

гледа вътре в Библиотеката. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Уважаеми колеги, 

/ Общински съветник Иво Илиев води свободен разговор с 

общински съветник Иво Димитров без микрофон/ 

 

Г-н Денчо Бояджиев  -  кмет на Община Разград 

За да отидеш да гледаш трябва да имаш пълномощия. Трябва да  си 

упълномощен акционер, в случая пълномощията са на базата на решението - 

този, който ще бъде представителя  на Общината.   

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Уважаеми колеги, моля без реплики в залата, само на който дам 

думата той ще има право на изказване. Няма други въпроси. Преминаваме 

към разисквания, предложения. Има думата за предложение г-н Иво 

Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров – ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Предложението ми в момента гледам, че / гледа часовника /  свършило 

е обаче времето и не можем да пратим представител. След като нямаме 

представител и Общината не може да ни даде, общинска администрация и 

вносителя всъщност, вносителят на докладната записка информация: Какво 

ще бъде разглеждано, а не с общи приказки. Предложението за изменение 

състава на Съвета на директорите – този напуска, този да бъде на негово 

място. Увеличение с еди си колко хиляди лева – Общината какво ще прави. 

Ние в момента можем само да гадаем и да дадем на някой, както тука казва 

Гошо Атанасов „Да защитава Общината, Общинския съвет, общинската 

собственост”, което в най – доброто си желание той може да не го направи 

така както би решил Общинския съвет. В момента нищо не правим.    

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Благодаря Ви. Други разисквания, предложения. Г-н Стоян Димитров. 
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Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

Уважаеми колеги, 

Наистина въпросите с провеждането на Общото годишно събрание на 

акционерите на едно търговско дружество са важни и правилно общинските 

съветници поставят въпроси, които касаят интересите на Общината. Затова 

ние бихме могли тук евентуално да помислим по какъв начин интересите на 

Общината могат да бъдат защитени по най-добрия начин. В т.8 е 

предвидено промяна в капитала на дружеството. Ние много пъти и в 

годините преди това сме подпомагали това търговско дружество като сме 

закупували със средства на Общината определена техника и съоръжения. 

Можем сега само да гадаем какви са намеренията на акционера, който 

притежава най – голям дял от капитала, но ако това е свързано с 

подпомагане и предоставяне на някакъв ресурс било в парични средства или 

с други движими вещи, резонно е в т.8 да помислим за едно по – оптикаемо 

решение на Общинския съвет, а именно: Първия вариант е - ако се променя 

капитала по начин, с който държавата да придобие още по – голям процент 

от капитала на дружеството да предложим отлагане на произнасяне по този 

въпрос за следващото Общо събрание. Ако, обаче се държи за вземане на 

решение то тогава нашият представител би могъл да предложи: При 

увеличаване на капитала на дружеството да бъдат приети и като апортна 

вноска всичките съоръжения, които Общината е закупила и предоставила. 

Това ще бъде коректно и реципрочно на усилията на държавата да 

подпомага дейността на болницата. И затова би било добре, ако сега 

направим една дискусия дали да не разширим правомощията на нашия 

представител в т.3 да запишем: По деветте точки от дневния ред на Общото 

събрание на акционерите, упълномощеното лице  да гласува със „за” като ги 

разбием и специално в т.8 да предложи отлагане на вземане на решението и 

алтернативно за увеличението на капитала на дружеството да бъдат приети 

и като апортна вноска от Общината машините, съоръженията, апаратите и 

всички движими вещи, които Общината е предоставила на болницата за 

ползване.   

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Благодаря Ви г-н Димитров. Ще помоля да направите писмено 

предложение на основание Чл.60 от Правилника въз основа на Вашите 

предложения, които правите по т.3 от проекта за решение. Г-н Захариев, 

имате думата. 

 

Г-н Симеон Захариев – ПП „БСП” 

Аз подкрепям тези предложения, които прави г-н Димитров. Искам да 

подчертая, че с нашата малка вноска в капитала трудно можем да се 

преборим, ако има някакви сериозни намерения държавата. Бих предложил 

да се направят консултации с останалите общини, поне нашите 
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представители да защитават някакви интереси на Общините, а резултата е 

ясен. След като имаме миноритарен дял сме обречени така да се каже. Не 

може нищо да се направи по Търговския закон е така.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Благодаря Ви г-н Захариев. Други желаещи. Да. 

 

Г-н Денчо Бояджиев  -  кмет на Община Разград 

Само едно допълнително пояснение: Дела на Община Разград е 18 %. 

С 18 % от сега трябва да ви кажа, че болшинството от другите общини 

въобще не изпращат и представител на Общото събрание. Карагьозова 

мисля, че беше една година и много добре знае как се решава. Явява се 

представителя на държавата, вдига си вота с неговите 51% и всичко 

останало е, / Някой от общинските съветници казва „Ала, бала/ аз не го 

казах. Има резон в това, което се казва, но нещата предварително и в този 

случай са предрешени за голямо съжаление.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Г-н Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров – ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Тука, където ние трябва да вземем решение, Председателя на 

комисията по управление на общинската собственост казва: „Ние няма 

какво да се занимаваме, щото сме от ебаната страна”.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Г-н Димитров, моля Ви. Ние сме пред цялата Разградска 

общественоаст.  

 

Г-н Иво Димитров – ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Позволявам си този тон защото той изразява точно това, което там 

Вие се опитвате да кажете.  

 

Г-н Денчо Бояджиев  -  кмет на Община Разград 

Господин Димитров, ако Вие това чувство сте го усетили, не го 

налагайте на останалите.  

 

Г-н Иво Димитров – ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 
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Аз съм жител на тази Община и виждам как хората, които са избрани 

да се грижат за общинската собственост пораженчески са полегнали в 

момента и викат: Ние нищо не можем да направим.  

 

Г-н Денчо Бояджиев  -  кмет на Община Разград 

Аз предлагам г-н Димитров да го упълномощите тази година той да 

защити интереса на Общината.  

 

Г-н Иво Димитров – ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Има хора, които могат много по – добре да го направят в тази зала от 

мен, но аз искам да Ви кажа, че не може по такъв начин да се отнасяте, 

защото по този начин бяхте тръгнали. Да ви припомня в предния мандат 

какво направихте с Газоразпределение – ааа, ние сега не можем, дайте да 

намалим. Ааа, сега не можем още да намалим и накрая наистина всичко се 

разпродаде. Какво направихме с вилата на „Пчелина”? – ааа, ние тука 

такова, колко много са ни направили на нас, ние от нашия дял, ще се 

откажем. Харизахме, болшинството тук хариза с решението си вилата на 

„Пчелина” за някакви смешни пари. Колко беше за някакви 70- 80 000 лв.? 

Вилата, за която ни предлагаха да изкупим дела и ние се отказахме. На 

„Биовет”.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Господин Димитров, нека да коментираме това, което е обект на 

проекта за решение. Господин Захариев има думата. 

 

Г-н Симеон Захариев – ПП „БСП” 

Имам предложение: Господин Димитров да прави конкретни 

предложения за да защитим интересите в събранието, а не да вдига лозунги. 

И аз мога да приказвам, че е много хубаво така да защитим, ама реалността 

е съвсем друга. И да не ми приписва думи, които не съм казал.  

/ Общинските съветници Симеон Захариев и Иво Димитров 

говорят помежду си на висок тон/ 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Моля, за ред в залата. Няма думата никой. Господин Монев. 

 

Г-н Калоян Монев – ПП „БСП” 

Аз не мисля, че въпреки малкия дял, който има Общината трябва да 

оставим нещата така. Правя конкретно предложение: Представителя на 

Община Разград в Общото събрание по т.7 от проекторешението, което те 

предлагат, относно изменението на възнагражденията на членовете на 
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Съвета на директорите, ако същото е за увеличаване на възнагражденията 

да гласува „против”.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Други предложения? Г-н Хамид, имате думата. 

 

Г-н Музаффер Хамид – ПП „ДПС” 

От името на групата съветници от Политическа Партия за права и 

свободи предлагам да упълномощим общински съветник д-р Селиме 

Карагьозова да представлява Община Разград в Общото събрание на МБАЛ 

„Свети Иван Рилски” гр. Разград.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Аз ще помоля да спазите Правилника и писмено да направите Вашето 

предложение. Има ли други предложения? Г-н Атанасов, имате думата. 

 

 Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград” 

 Аз предлагам преди нашият представител, който и да е, когото 

изберем, от общинската администрация да бъде направена  една справка на 

всички дарения, които е направил Общинския съвет. Може би Вие ще 

знаете по – добре господин Кмете от кога са започнали тези дарения да се 

правят в годините, стойностно, но и не само стойностно, а и като 

дълготрайни материални активи и нашият представител с тази справка, 

заверена от общинската администрация с подписа на Кмета и т.н. да иска 

тези дълготрайни материални активи, които са заведени в баланса на МБАЛ 

да бъдат признати като апортна вноска на Община Разград в дружеството 

при увеличение на капитала.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Уважаеми колеги, има ли други предложения? Г-н Милев, имате 

думата.  

 

 Г-н Миле Милев – ПП „БСП” 

 Аз се въздържах преди малко, но моето предчувствие е такова: на 

една среща с Министъра на финансите беше отправено искане, молба да се 

купи за болницата скенер за половин милион. И вероятно държавата, дано 

да е така, дано Министъра на финансите да се отзове и да предостави 

средства за да се купи този скенер за болницата и с това вероятно ще се 

увеличи капитала. Е, това е истината. Оттук – нататък трябва да мислим ние 

какво да правим. А това, което предложи г-н Атанасов е правилно, но не е 

дарение, а е предоставена техника и ние по този начин трябва да си 

увеличим и нашата вноска.   
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Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Има ли други предложения, уважаеми колеги? Да, г-н Димитров, ще 

моля да го зачетете. 

 

Г-н Иво Димитров – ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Аз предлагам да допълним т.1, след сега където е точката тъй като 

има много съюзи запетая: Допълнението е – и да представлява Община 

Разград до провеждане на следващото Общо събрание, с което ще се 

илиминира възможността отново да нямаме представител, който да може да 

вземе необходимата информация от болницата при провеждането на 

следващото акционерно събрание.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Има ли други предложения? Няма. Прекратяваме предложенията и аз 

искам да запозная Общинския съвет за постъпилите предложения за да 

можем да пристъпим и към гласуване.  

 По точка първа, постъпило е предложениеот г-н Музаффер 

Хамид: Представителя в Общото събрание на МБАЛ „Свети Иван 

Рилски” – Разград да бъде д-р Селиме Карагьозова.  

 Към точка първа, предложение направено от общински съветник 

Иво Димитров: продължение по точка първа „и да представлява 

Община Разград до провеждане на следващото Общо събрание 
 Предложение направено от г-н Стоян Димитров: По т.3 от 

решението – По т. от 1 до 6 упълномощеното лице да гласува „ЗА”. По 

т.8 и 9 да предложи отлагане на вземането на решение и алтернативно 

ако не се приеме да предложи при увеличаване на капитала да се 
приемат като апортни вноски от Общината  предоставените апаратура 

и техника.  

 И още едно предложение от общински съветник Калоян Монев: В 

т.3 от решението на докладната записка за Общото събрание на МБАЛ 

„Свети Иван Рилски” по т.7 от предложените проекторешения, относно 

възнагражденията на Съвета на директорите да гласува „ЗА”, ако се 
намаляват и „против” ако предложението е за увеличаване на 

възнагражденията на членовете на Съвета на директорите. 
 Това са предложенията, които ще ги поставя на гласуване. 

 

 Г-н Калоян Монев – ПП „БСП 

 И чисто технически: направеното предложение за д-р Карагьозова или 

за някой друг от общинските съветници да важи и по точка четвърта, а не 

само по точка първа от решението. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 
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 Уважаеми колеги, пристъпваме към гласуване.  

 Направеното предложение от г-н Мустан.  

 По т.1 и т.4  Представителя в Общото събрание на МБАЛ „Свети 

Иван Рилски” – Разград да бъде д-р Селиме Карагьозова.  

 Моля, общинските съветници, които са съгласни с направеното 

предложение, моля да гласуват.  

 

 С 24 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, се 
приема направеното предложение за представител в Общото събрание 
на МБАЛ „Свети Иван Рилски” – Разград да бъде д-р Селиме 
Карагьозова. 

 

 Уважаеми колеги, има предложение от г-н Иво Димитров за 

допълнение към точка първа от проекта за решение - да има продължение 

по точка първа със следния текст: „и да представлява Община Разград до 

провеждане на следващото Общо събрание. 
 

 Който е съгласен с направеното предложение за допълнение към 

точка първа моля да гласува. 

 

С 26 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, се 
приема направеното предложение за допълнение на т.1. 

 

 Предложение направено от общински съветник Стоян Димитров: По 

т.3 от решението – По точки от 1 до 6 упълномощеното лице да гласува 

„ЗА”. По т.8 и 9 да предложи отлагане на вземането на решение и 

алтернативно ако не се приеме да предложи при увеличаване на 

капитала да се приемат като апортни вноски от Общината  

предоставените апаратура и техника.  

 

 Моля, общинските съветници, които са съгласни с това предложение 

за промяна моля да гласуват.  

 

С 26 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

направеното предложение  се приема.   

И предложението, което е направено по т.3 от решението от общински 

съветник Калоян Монев: по т.7 от предложените проекторешения, 

относно възнагражденията на Съвета на директорите да гласува „ЗА”, 

ако се намаляват и „против” ако предложението е за увеличаване на 

възнагражденията на членовете на Съвета на директорите. 
 

 Моля, общинските съветници, които са съгласни с направеното 

предложение, моля да гласуват. 
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С 26 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

направеното предложение  се приема.   

 

 Подлагам на гласуване цялостно проекта за решение, който 

обсъждаме. 

 Моля, общинските съветници, които са съгласни с проекта за 

решение, моля да го потвърдят с гласуване.  

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 706 

 

  В Община Разград е постъпило писмо  от Председателя на СД на 

МБАЛ”Свети Иван Рилски” – Разград АД гр. Разград, съответно с 
вх.№ 26-00-518.1/18.05.2010 г., с което уведомяват ,че на 14.06.2010 г. от 

11.30 ч. е свикано редовно годишно Общо събрание на акционерите на 

дружеството, при следния дневен ред: 

  1.Доклад на Съвета на директорите за дейността на акционерното 

дружество през 2009 г.- проекторешение : Общото събрание на 

акционерите приема доклада на Съвета на Директорите  за дейността 

на  дружеството през 2009 г. 
2. Одобряване  на годишния финансов отчет на дружеството за 

2009 г., заверен от дипломиран експерт- счетоводител- 

проекторешение: Общото събрание на акционерите  одобрява 

годишния финансов отчет  на  дружеството за  2009 г., заверен от 

дипломиран експерт – счетоводител. 

3. Разпределение на печалбата на дружеството за 2009 г. – 

проекторешение: Общото събрание на акционерите  взема решение за 

разпределяне  на печалбата   на  дружеството за  2009 г. 
4. Освобождаване от отговорност на членовете на Съвета на 

директорите за дейността им през 2009 г. – проекторешение: Общото 

събрание на акционерите освобождава от отговорност членовете на 

Съвета на директорите за дейността им  през 2009 г. 
5. Избор на дипломиран експерт – счетоводител за 2010 г. – 

проекторешение: Общото събрание на акционерите  избира и 

назначава предложения дипломиран експерт – счетоводител за 2010 год. 

6. Промяна в състава на Съвета на директорите –

проекторешение : Общото събрание на акционерите  приема 

предложената  промяна в състава на Съвета на директорите. 
7.Определяне на възнагражденията на членовете на Съвета на 

директорите- проекторешение: Общото събрание на акционерите 
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приема предложението за определяне на възнагражденията на 

членовете на Съвета на директорите. 
8. Промяна в капитала на дружеството – проекторешение: 

Общото събрание на акционерите  приема предложената  промяна в 

капитала на дружеството. 

9. Промяна в устава на дружеството – проекторешение: Общото 

събрание на акционерите  приема предложената  промяна в  устава на 

дружеството. 

Материалите свързани с дневния ред на събранието са на 

разположение на акционерите на адреса на  управление на дружеството 

ул.”Коста Петров” № 2, всеки работен ден от 09.00 до 15.00 часа. 

Регистрацията на акционерите започва в 10.00 часа в деня и на 

мястото на провеждането на събранието. 

Правото на глас при провеждането на Общото събрание 
принадлежи на всеки акционер и се упражнява от него лично или чрез 
упълномощено лице. 

Предвид гореизложеното както  и на основание чл.21, ал.1, т. 23 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, във 

връзка с чл.226 от Търговския закон, Общински съвет Разград, с 26 

гласа «ЗА», «против» - няма, «въздържали се» - няма, 
 

Р Е Ш И: 

 

1. Упълномощава Д-р Селиме Касимова Карагьозова - Шакир да 

представлява Община Разград в качеството й на акционер в 

МБАЛ”Свети Иван Рилски” – Разград АД гр. Разград, при провеждане 
на редовно годишно Общо събрание на акционерите на дружеството на 

14.06.2010 год. от 11.30 часа в библиотеката на лечебното заведение, и 

да представлява Община Разград до провеждане на следващото Общо 

събрание. 
2. За участие в Общото събрание на акционерите на дружеството, 

представителят на Община Разград да се легитимира с настоящето 

Решение, документ за самоличност и копие от временното 

удостоверение за броя на притежаваните акции. 

3. По деветте точки от дневния ред на Общото събрание на 

акционерите, Д-р Селиме Касимова Карагьозова - Шакир да гласува 

предложените  проекти за решения както следва: 

- Доклад на Съвета на директорите за дейността на акционерното 

дружество през 2009 г.- проекторешение : Общото събрание на акционерите 

приема доклада на Съвета на Директорите  за дейността на  дружеството 

през 2009 г. 

По точка първа Д-р Селиме Касимова Карагьозова - Шакир да 

гласува със „ЗА”. 
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- Одобряване  на годишния финансов отчет на дружеството за 2009 г., 

заверен от дипломиран експерт- счетоводител- проекторешение: Общото 

събрание на акционерите  одобрява годишния финансов отчет  на  

дружеството за  2009 г., заверен от дипломиран експерт – счетоводител. 

По точка втора Д-р Селиме Касимова Карагьозова - Шакир да 

гласува със „ЗА”. 

- Разпределение на печалбата на дружеството за 2009 г. – 

проекторешение: Общото събрание на акционерите  взема решение за 

разпределяне  на печалбата   на  дружеството за  2009 г. 

По точка трета Д-р Селиме Касимова Карагьозова - Шакир да 

гласува със „ЗА”. 

- Освобождаване от отговорност на членовете на Съвета на 

директорите за дейността им през 2009 г. – проекторешение: Общото 

събрание на акционерите освобождава от отговорност членовете на Съвета 

на директорите за дейността им  през 2009 г. 

По точка четвърта Д-р Селиме Касимова Карагьозова - Шакир да 

гласува със „ЗА”. 

- Избор на дипломиран експерт – счетоводител за 2010 г. – 

проекторешение: Общото събрание на акционерите  избира и назначава 

предложения дипломиран експерт – счетоводител за 2010 год. 

По точка пета Д-р Селиме Касимова Карагьозова - Шакир да 

гласува със „ЗА”. 

- Промяна в състава на Съвета на директорите –проекторешение : 

Общото събрание на акционерите  приема предложената  промяна в състава 

на Съвета на директорите. 

По точка шеста Д-р Селиме Касимова Карагьозова - Шакир да 

гласува със „ЗА”. 

- Определяне на възнагражденията на членовете на Съвета на 

директорите- проекторешение: Общото събрание на акционерите приема 

предложението за определяне на възнагражденията на членовете на Съвета 

на директорите. 

По точка седма Д-р Селиме Касимова Карагьозова - Шакир да 

гласува със „ЗА”, ако се намаляват и „против”, ако предложението е за 

увеличаване на възнагражденията на членовете на Съвета на 

директорите. 
- Промяна в капитала на дружеството – проекторешение: Общото 

събрание на акционерите  приема предложената  промяна в капитала на 

дружеството. 

По точка осма Д-р Селиме Касимова Карагьозова - Шакир 

да предложи отлагане на вземането на решение и алтернативно ако не 
се приеме да предложи при увеличаване на капитала да се приемат 

като апортни вноски от Общината  предоставените апаратура и 

техника. 
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- Промяна в устава на дружеството – проекторешение: Общото 

събрание на акционерите  приема предложената  промяна в  устава на 

дружеството. 

По точка девета Д-р Селиме Касимова Карагьозова – Шакир да 

предложи отлагане на вземането на решение и алтернативно ако не се 
приеме да предложи при увеличаване на капитала да се приемат като 

апортни вноски от Общината  предоставените апаратура и техника. 

4. В случай на липса на кворум, упълномощава Д-р Селиме 
Касимова Карагьозова - Шакир,  да представлява Община Разград в 

качеството й на акционер в МБАЛ”Свети Иван Рилски” – Разград АД 

гр. Разград, при провеждане на редовно годишно Общо събрание на 

акционерите на дружеството на  29.06.2010 г. от 11.30 ч. на същото 

място с правата регламентирани в т.3 от настоящето решение. 
 

СТАТИЯ 18 

 

Докладна записка от  инж. Ценка Христова  Таракчиева  – зам.-кмет 

на Община Разград, внесена по извънреден способ, 

Относно: Приемане на План за енергийна ефективност на 

Община Разград за периода 2010-2013 г.                      
 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Уважаема госпожо Таракчиева, имате думата. 

 

Г-жа  Ценка  Таракчиева  – зам.-кмет на Община Разград 

 Уважаема госпожо Председателстващ, 

 Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

 Във връзка с изискванията на закона за енергийна ефективност / глава 

ІІ, раздел ІV ,чл.11, чл.12 е необходима всяка Община да изготви планове за 

енергийна ефективност. Това е заложено като един от основните 

приоритети на кохезионната политика на Европейския съюз за периода до 

2013 година. В закона за Енергийната ефективност са посочени изисквания 

за необходимите енергийни мерки които трябва да бъдат предприети за 

обектите държавна и общинска собственост с конкретни срокове за 

изпълнение, за всички с разгъната застроена площ над 1000 км.м. Това са 

масово сградите с обществено значение в образованието, културата , 

административни сгради  и други. Наличието на разработени планове за 

енергийна ефективност е едно от условията за кандидатстване по програми 

на Европейския съюз в т.ч. и по Оперативна програма Регионално 

развитие.В тази връзка тъй като в момента Община Разград не разполага с 

достатъчно собствени бюджетни средства за инвестиции в проекти по 

енергийната ефективност, а в неин интерес е да реализира подобни проекти 

тъй като се изразходват значителни средства за енергийни ресурси сме 
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възложили изработването на проекти за енергийна ефективност на 6 сгради 

общинска собственост в които се помещават девет училища за 

кандидатстване по оперативна програма Регионално развитие. Както вече 

ви обяснихме срока за кандидатстване по тази програма е 26.06. 2010 г. В 

тази връзка много разчитам на вашето разбиране и предлагам да приемете 

общински план за енергийна ефективност за периода 2010 -2013 г. 

Прекалено късно получихме Плана за енергийна ефективност, но още в 

петък сме го окачили на сайта на общинска администрация, всички които 

разполагат в момента с Интернет могат да го разгледат. Това, което към 

настоящия момент ви моля за разбиране за да гласувате Плана е 

публикувано от стр. 145 нататък. Тази Програма търпи промени  и бихме 

разгледали всички ваши предложения във връзка с това тъй като тя е 

дългосрочна Програма до 2013 година и бихме могли всякакви промени да 

заложим в нея. Към настоящия момент предлагам проект за вашето 

Решение: Приема общински план за енергийна ефективност за периода 2010 

-2013 г.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Благодаря уважаема госпожо Таракчиева.  

Уважаеми колеги, имате ли въпроси към заместник кмета – вносител?  

Има думата общински съветник Калоян Монев. 

 

Г-н Калоян Монев – ПП „БСП” 

Г-жа Таракчиева предварително отговори на въпроса ми къде е плана. 

Защото приемаме решение за някакъв план, който го нямаме и ако 

действително е в сайта на Община Разград поне да се отбележи някъде в 

докладната, че плана е на разположение на всички и е на сайта на общината, 

защото така както е дадено решението е меко казано абсурдно.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Г-н Иво Димитров, имате думата. 

 

 Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Аз искам само да припомня, че на предишното заседание ни беше 

раздадена една докладна записка в която на едно малко листченце такова с 

кламер беше сложено „ Информацията е на разположение еди си къде”. 

Това, което се прави сега е нищо по – различно така, че хайде да не търсите 

„Под вола теле”.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Въпроси имате ли към заместник кмета. Има думата г-н Захариев. 
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 Г-н Симеон Захариев – ПП „БСП” 

 Какъв е колектива, който разработва този план общински? 

 

 /В залата се чува думата „общински” / 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

Моля, отговора ще го даде вносителя. Колеги, други въпроси? Няма. 

Госпожо Таракчиева, имате думата да отговорите на поставения 

въпрос. 

 

Г-жа  Ценка  Таракчиева  – зам.-кмет на Община Разград 

 Това е външен колектив, който разработи плана за енергийна 

ефективност.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Господин Захариев.  

 

 Г-н Симеон Захариев – ПП „БСП” 

 Нещо по – подробно да се каже.  

 

Г-жа  Ценка  Таракчиева  – зам.-кмет на Община Разград 

 Те са специалисти в тази област все пак могат да предвидят какво 

предвижда програмата за енергийна ефективност на Република България, 

какъв е плана за енергийна ефективност в общински мащаб и какви мерки 

биха могли да бъдат заложени. Просто специалисти сме наели на които 

разчитаме, че този документ съответства на съдържанието, което трябва да 

има.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Благодаря Ви госпожо Таракчиева. Господин Захариев. 

 

Г-н Симеон Захариев – ПП „БСП” 

Все пак дали е институт, дали е фирма, която се занимава с тези 

проблеми, дали е човек? Аз така не мога да се ориентирам доколко са 

компетентни. Казва се само, но нито име се казва, нито фирма се казва, нито 

институт.  

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Уважаема госпожо Таракчиева, уточняващ въпрос. 
     

Г-жа  Ценка  Таракчиева  – зам.-кмет на Община Разград 

 Външна фирма сме наели, специализирана фирма точно в тази 

дейност, в тази насока.  
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 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Има подписан договор, сега в момента като имена и аз не си ги 

спомням. Но е фирма.  
 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Има ли други въпроси? Няма други въпроси. Разискване по проекта за 

решение. Няма. Режим на гласуване. 

 Моля, общинските съветници, които подкрепят проекта за решение, 

моля да го подкрепят с гласуване.  
 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 707 

 

Във връзка с изискванията на закона за енергийна ефективност / 

глава ІІ, раздел ІV ,чл.11, чл.12 е необходима всяка Община да изготви 

планове за енергийна ефективност. Това е заложено като един от 

основните приоритети на кохезионната политика на Европейския съюз 
за периода до 2013 година. В закона за Енергийната ефективност са 

посочени изисквания за необходимите енергийни мерки които трябва 

да бъдат предприети за обектите държавна и общинска собственост с 
конкретни срокове за изпълнение, за всички с разгъната застроена 

площ над 1000 км.м. Това са масово сградите с обществено значение в 

образованието, културата , административни сгради  и други. 

Наличието на разработени планове за енергийна ефективност е едно от 

условията за кандидатстване по програми на Европейския съюз в т.ч. и 

по Оперативна програма Регионално развитие. Община Разград е 
възложила изготвянето на енергийни проекти за шест сгради общинска 

собственост в които се помещават девет училища за кандидатстване по 

оперативна програма Регионално развитие със срок за подаване на 

документи 20.06.2010 год.  

Изготвен е план за енергийна ефективност на Община Разград за 

периода 2010 – 2013 год, който съгласно изискванията на закона следва 

да бъде приет от Общинския съвет. 

Във връзка с гореизложеното, на основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от 

ЗМСМА, чл. 11, ал. 1 от Закона за енергийната ефективност 

Общинският съвет – Разград, с 24 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – 2,  

РЕШИ: 
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1. Приема общински план за енергийна ефективност за периода 

2010 -2013г.  
2. Възлага на кмета на Община  Разград да организира 

изпълнението на плана по т. 1.  

3.Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

  

ПО ТОЧКА ТРЕТА 

ПИТАНЕ 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Внесено е питане в законния срок, съгласно Правилника за 

организацията и дейността на Общински  съвет – Разград, неговите комисии 

и взаимодействието му с общинската администрация от общински съветник 

Наско Анастасов.  

 Уважаеми господин Анастасов, моля да развиете Вашето питане днес 

в зала.  

 

 Г-н Наско Анастасов – общински съветник от ПП „ГЕРБ” 

 Питане, относно: ползването на платените денонощни и платените 

дневни паркинги в град Разград. 

 

 Уважаеми господин Кмет, 

 

 В Наредба № 12 за организация на движението по общинските 

пътища и улици на територията на Община Разград е предвидено, че на 

територията на Община Разград се обособяват следните видове паркинги: 

1. платени денонощни паркинги; 

2. платени дневни паркинги; 

3. безплатни паркинги; 

4. паркинги пред търговски обекти и обществени сгради; 

5. паркинги в междублокови пространства. 

 В Наредбата е определен и обхвата на така наречената „Синя зона”. В 

чл.8, ал.4 от същата Наредба е посочено, че Кметът на общината определя 

със заповед местонахождението и начина на ползване на паркингите от т.1 

до т.3. 

 Предвид изложеното и на основание чл.95 от Правилника за 

организацията и дейността на Общински  съвет – Разград, неговите комисии 

и взаимодействието му с общинската администрация, моля за Вашия 

отговор на следващото заседание на Общински съвет Разград, т.е. на това 

заседание по следните въпроси: 
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1. Какъв е общия брой на паркоместата в град Разград на платените 

денонощни и платените дневни паркинги / включително „Синя 

зона”/; 

2. Колко и къде се намират безплатните паркинги в град Разград и 

какъв е броя на паркоместата в тях; 

3. Каква е общата сума постъпила в общинския бюджет от платени 

такси за ползване на платените денонощни и платените дневни 

паркинги за периода от 01.04. 2010 г. до 15.05. 2010 г.; 

4. Какъв е размерът на средната месечна издръжка на платените 
денонощни и платените дневни паркинги в град Разград. 

  

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Анастасов. За отговор има думата Кмета на 

Общината господин Бояджиев.  

 Уважаеми господин Бояджиев, имате думата. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Уважаема госпожо Председателстващ, 

 Уважаеми господин Анастасов, 

 Във връзка с Вашето питане, което е постъпило в деловодството на 

Община Разград давам Ви отговор на всеки един от така посочените от Вас 

въпроси: 

 

1. Какъв е общият брой на паркоместата в гр. Разград на  

платените  деноно-щни и платените дневни паркинги  / вкл. 

„Синя зона”? 

Отговор: Паркоместата на  платените паркинги в централната част на  

град Разград  са   156 , а  в „Синята зона” –   125 броя . 

 

 Ще ги детайлизирам за по-голяма яснота: 

1.1. Платени дневни паркинги  са : 

     - Паркинг №1 на пл. „Момина чешма” до джамия „Ибрахим паша” е с  

48 броя паркоместа; 

     - Паркинг №2 на ул. „Дунав”, зад сградата на „БТК – Център/ е с   

общо  56 места, 

   - Паркинг №3 на бул.” Априлско въстание”  до Средношколско 

общежитие  е с  52 места. 

1.2. „Синя зона” , която беше обособена със от 27.10.2008 г. 

разполага - общо със 125 броя места, от които 17 броя места с платен 

годишен абонамент и    4 места за инвалиди. 

Разбити тези общо 125 броя места са: 
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        а/ бул.”България” – в отсечката от ул.”Стефан Караджа” до източния 

край на  бл.”Матросов”, са 28 места, от които  5 места  с платен годишен 

абонамент;  

        б/ ул.”Кирил и Методий” – в отсечката от бул.”България” до 

ул.”Христо Балкански”, са 25  места     от които  5 места  с платен годишен 

абонамент;   

в/ ул.”Марица” – в отсечката от ул.”Искър” до ул.”Арда”, са   21 

места , от които 2 паркоместа за инвалиди и 1 с платен годишен абонамент;          

г/. на ул. ”Искър” – в обособения паркинг, в отсечката между 

ул.”Марица”  и бул.”България” са 16 места; 

д/ ул.”Васил Левски” – в отсечката между ул.”Дунав” и ул.”11 септември”, 

са 35 места,  от които  6  места  с платен годишен абонамент.   

 

 По втория въпрос: 

2. Колко и къде са безплатните паркинги  в град Разград и какъв е 

броят на паркоместата     в тях ?                                                                                               

  Отговор:. Безплатни паркинги  и места за безплатно паркиране  в 

централната част на гр. Разград са  570, както следва : 

2.1.  бул. „Бели Лом” от южната страна на р. Бели Лом, 

перпендикулярно  по посока на движението в участъка : 

    а. от  кръстовището с ул. „”  до  „Панчов мост”- 122 места. 

    б. от     „Панчов мост”  до  сградата на Община Разград- 50 места. 

2.2.бул. „Бели Лом” от северната  страна на р. Бели Лом , по посока на 

движението в   участъка : 

     а. от   „Панчов мост”  до  сградата на „БТК- Център” – 56 места. 

         2.3. Паркингът на ул. „Дунав” до сградата на  Регионална библиотека 

„Проф. Боян Пенев”- 20 места. 

         2.4. Паркингът зад   Поликлиниката – 35 места. 

         2.5. Двата паркинга до хотел „Централ” : 

             а/ по протежението на ул. „Дунав” -  47 места. 

              б/   западно от сградата на хотела –   47 места . 

          2.6.  Паркингът зад сградата на бул. „”България” № 21 / бившият  

Дома за услуги/ - 40 места. 

          2.7.  Паркингът до  спортна зала „Лудогорец”- 30 места. 

          2.8.  Паркингът до  спортна зала „Абритус”- разрешен за товарни 

автомобили с товароносимост  до 5 тона .-. 20 места. 

          2.9.  Паркингът зад ДМДТ „Назъм Хикмет” – 10 места. 

          2.10. Паркингът на ул. „Марица” – в участъка от ул.”Арда” до 

ул.”Странджа”- 33 места. 

          2.11. Паркингът  на ул. „Странджа” / до „Сити център”/  -   40 места. 

          2.12. Паркингът на ул.”Хан Крум” / на гърба на Централния пазар - 20 

места .                              

2.13. Паркингите в междублоковите пространства. 



 98 

Със заповед № 2920/31.10.2008г., изменена и допълнена със Заповед 

№631/06.04.2009 г. , са обособени   45   места   за паркиране на служебните  

автомобили на  административните структури на Община Разград, Областна 

администрация, ОД на МВР, Окръжен и Районен съд, Областна дирекция 

„Земеделие и гори”,  ОУ „Гражданска защита”, Административен съд, 

Окръжна и районна прокуратура, ОЗ” Охрана на съдебната  власт”,  ОЗ 

„Изпълнение на наказанията”.    

Като извод от изнесеното по първия и втория въпрос: В така 

наречения широк център на гр. Разград има общо –  около 896  паркоместа,  

без тези в междублоковите пространства,  от тях:  

            - паркоместа  за  служебни  МПС  -   45 броя; 

            - платени  паркоместа –                    281 броя;  

            - безплатни  -                                      570  броя. 

  

 На третия въпрос: 

3.Каква е общата сума, постъпила в общинския бюджет  от 

платени такси от денонощни и платени дневни паркинги за периода 

01.04.2010 г.до 15.05.2010 г.? 

Отговор: В този период са само 30 работни дни тъй като знаете, че тогава 

бяха Великденските празници, Гергьовденските празници, общо от трите 

паркинга, а предполагам, че имате предвид паркингите на пл. „Момина 

чешма” до джамия „Ибрахим паша”, на ул. „Дунав”, зад сградата на „БТК – 

Център/ и на бул.” Априлско въстание”  до Средношколско общежитие – 

прихода е 6 500 лв. 

За информация от „Синя зона”, просто съм поръчал на колегите да 

изведат въобще извадки за последните пет години, в „Синя зона” през 2005 

година са получени приходи от 54 7 68 лв; през 2006 година 51 174 лв.; през 

2007 година – 43 658 лв; през 2008 година – 50 990 лв.; през 2009 година – 

65 967 лв.. 

Общо приходите от платените паркоместа в  „Синя зона”   и  

платените паркинги  в централната част на гр. Разград  за тези 5 години 

сумарно са    382 000  лв.  

 

И на четвъртия въпрос: 

 

4.  Какъв е размерът на средната  месечна издръжка на 

платените денонощни и платените дневни паркинги в гр. Разград? 

 Отговор: 

Разхода за  издръжка на едно работно място, което включва: работни 

заплати, охрана със СОТ, химическа тоалетна и т.н. е в рамките на  616 лв. 

/месечно/ . 

 Това е моят отговор.  
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Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Благодаря Ви уважаеми господин Бояджиев.  

 Уважаеми господин Анастасов, на основание чл.97, ал. 3 от 

Правилника за организацията и дейността на Общински съвет Разград, 

неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация 

имате право на два уточняващи въпроса и да изразите Вашето мнение от 

отговора на Кмета на Общината по поставеното питане.  

 

 Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

 Благодаря. Нямам уточняващи и допълнителни въпроси. Благодаря за 

подадената информация.  

 

ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА 

ТЕКУЩИ 
 

 

Г-жа Добринка Монева – Председателстващ заседанието на ОбС 

 Уважаеми колеги, 

 По точка Текущи, аз съм председателстващ на днешното заседание и 

нямам материали, но за информация към всички общински съветници е 

внесена от Кмета господин Денчо Бояджиев до Председателя на Общинския 

съвет, във връзка с изискването на чл.36а, ал.3 на Наредба № 15 за 

съставянето, изпълнението и отчитането на общинския бюджет и условията 

и реда за поемането на общинския дълг, изменена и допълнена с Решение № 

332 по Протокол № 21 от 24.02.2009 г. на Общински съвет – Разград  е 

изпратена информация за подготовка на нов проект на Община Разград към 

19 май 2010 г.  

 Всички общински съветници имате тази  информация изпратена от 

господин Бояджиев. 

 

 Уважаеми колеги, по дневния ред нямаме други материали.  

 В 17.20 часа закривам днешното заседание на Общински съвет.  
 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛСТВАЩ: /П/ Не се чете 
/Д. Монева/ 

 

    СЕКРЕТАР: /П/ Не се чете 
  / Р. Киров / 


